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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2024. július 04-én (csütörtök) 9.00 órától a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
III. emelet 300-as tárgyalójában megtartott 5. rendes üléséről

Jelen vannak: Pikó András, Dr. Erőss Gábor, Rádai Dániel, Szili-Darók Ildikó, Camara- 
Bereczki Ferenc Miklós, Czeglédy Ádám, Gondos Judit, Hermann György, Dr. Juharos 
Róbert, Könczöl Dávid, Sántha Péterné, Sátly Balázs, Soós György, Stettner István, 
Szarvas Koppány Bendegúz, Veres Gábor, Vörös Tamás

valamint a jelenlévő meghívottak:
dr. Törőcsik Edit Julianna - jegyző, dr. Lehoczky Balázs - aljegyző, Hőrich Szilvia - 
Gazdasági vezető, Illés Péter - Polgármesteri Kabinet kabinetvezetö, dr. Dómján Dorottya 
- Polgármesteri Kabinet kabinetvezető-helyettes, Sztripszky Hanna - Közösségi Részvételi 
Iroda irodavezető, dr. Bojsza Krisztina - Jegyzői Kabinet kabinetvezető, Borbás Gabriella 
- Kerületgazdálkodási Ügyosztály ügyosztályvezető, Tiszai Árpád - Költségvetési és 
Pénzügyi Ügyosztály ügyosztályvezető, Pfeifenróth Noémi - Költségvetési és Pénzügyi 
Ügyosztály Költségvetési Iroda irodavezető, Ferencz Krisztina - Költségvetési és Pénzügyi 
Ügyosztály Belső Ellátási Iroda irodavezető, Barta Ferenc - Városépítészeti Iroda 
irodavezető, Főépítész , dr. Kóródi Éva - Hatósági Ügyosztály ügyosztályvezető, Tóth 
Csaba - Hatósági Ügyosztály Igazgatási Iroda irodavezető, Nyeste Zsuzsanna - Hatósági 
Ügyosztály Anyakönyvi Iroda irodavezető, Nemes Gábor István - Humánszolgáltatási 
Ügyosztály ügyosztályvezető, Pokornyi Viktória - Humánszolgáltatási Ügyosztály 
Humánkapcsolati Iroda irodavezető, Nagy Ibolya - Humánszolgáltatási Ügyosztály 
Családtámogatási Iroda irodavezető, Mácsai Erzsébet - Közterület-felügyeleti Ügyosztály 
ügyosztályvezető-helyettes, Mezőfí Krisztina - Személyügyi Iroda irodavezető, Kovács 
Ádám György - Informatika Iroda irodavezető, Kovács Ottó István - JGK Zrt. igazgatóság 
elnöke, dr. Szirti Tibor - JGK Zrt. Vagyongazdálkodási Igazgató, Láng Gáborné - JGK 
Zrt. Gazdasági igazgató, Sztanek Endre - JGK Zrt. Városüzemeltetési igazgató, Magyar 
Balázs - JGK Zrt. Parkolási igazgató, Lágler Péter Károly - JKN Zrt. vezérigazgató, Csete 
Zoltán - RÉV8 Zrt. műszaki igazgató, dr. Zilahy Dezső Péter - Józsefvárosi Szent Kozma 
Egészségügyi Köpont orvosigazgató, Takács Gábor - Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Központ intézményvezető, Koscsóné Kolkopf Judit - Józsefvárosi Egyesített 
Bölcsődék intézményvezető, dr. Hőrich Ferenc - Hőrich és Varga Ügyvédi Iroda, Lenkey 
Petrosz - Józsefvárosi Görög Önkormányzat elnöke, dr. Kiss Éva - Kerületgazdálkodási 
Ügyosztály jogi referens, Őszi Éva - BKIK VIII. kér. bizottsági tag, dr. Printz János Károly 
- Dr. Printz és Társa Kft. könyvvizsgáló, Dr. Gubek Krisztián - Hőrich és Varga Ügyvédi 
Iroda

Távol: Egry Attila, dr. Szilágyi Demeter
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Pikó András
Jó reggelt kívánok! Tisztelettel köszöntőm a megjelent képviselőket, a meghívott vendégeket 
és valamennyi jelenlévőt. Tájékoztatom Önöket, hogy Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének ezévi 5. rendes ülését megnyitom. A 
késését bejelentette Sántha Pétemé képviselő asszony. Kérem a tisztelt Képviselőket, hogy a 
határozatképesség megállapítása érdekében kapcsolják be a szavazógépeket. Megállapítom, 
hogy jelen van 15 képviselő, hiányzik 3 képviselő. A Képviselő-testület határozatképes. A 
Képviselő-testület minősített többségéhez 10 egybehangzó szavazat, az egyszerű többséghez 
pedig 8 szavazat szükséges. Tájékoztatom a Tisztelt Képviselőket, hogy a meghívó szerinti 5. 
napirendi pontot az előterjesztő visszavonta, mivel a 168/2024-es kormányrendelet a 
cserelakások felajánlására vonatkozó határidőt egy évvel kitolta. Az új határidő 2026. január 
31., ezért az előteijesztés most okafogyottá vált. így az elhangzottak alapján a meghívó 
szerinti napirendi pontok sorszámozása a következők szerint módosul: a meghívó szerinti 1- 
töl 4-es napirendek sorszámai változatlanok maradnak, a meghívó szerinti 6-tól 26-os 
napirendi pontok számozása pedig 5-től 25-ös napirendi pontokra fog változni. Ügyrendi 
felszólalása van Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úrnak, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr! Szeretném bejelenteni, hogy a mai napon kilépek 
a Józsefváros Jövőjéért Frakcióból. Nem kívánok olyan képviselőcsoport tagja maradni, 
amelynek Veres Gábor a vezetője. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Veres Gábor frakcióvezető úr, parancsoljon. Ügyrendi javaslata van.

Veres Gábor
Köszönjük szépen a bejelentést Ferencnek. Ha ezt nem tette volna meg, valószínűleg kizárjuk 
a frakcióból. Napirendi módosító javaslatot szeretnék tenni. Azt szeretném javasolni a tisztelt 
Képviselő-testületnek, hogy a 2. számú napirendet vegye le a napirendjéről, és e szerint 
szavazzunk a napirendek elfogadásáról. Köszönöm.

Pikó András
A Képviselő-testület az ügyrendi javaslatról vita nélkül kell, hogy szavazzon. Kérem, hogy 
szavazzunk. Nem támogatom.
7 igen, 7 nem. Az ügyrendi javaslat nem kapott többséget, tehát megtartjuk a napirendet.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
166/2024. (VII. 04.) számú határozata

(7 igen, 7 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el Veres Gábor képviselő ügyrendi javaslatát, miszerint a 2. sz. napirendi 
pontot (Javaslat Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának visszavonására) a 
Képviselő-testület vegye le a napirendjéről.
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Pikó András
Veres Gábor ügyrendi javaslata, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm, Polgármester Úr. Még egy javaslatom lenne, hogy az 1. és a 2. napirendet 
cseréljük meg. Köszönöm.

Pikó András
Ez lehetséges, de talán az 1. napirendi pont, a költségvetésünk fontosabb, mint Szili-Darók 
Ildikó alpolgármesteri tisztségének a megszüntetése. Nem támogatom. Kérem, hogy 
szavazzanak.
8 igen, 7 nem, tehát a 2. napirendi ponttal fogunk kezdeni.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
167/2024. (VII. 04.) számú határozata

(8 igen, 7 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Veres Gábor képviselő ügyrendi javaslatát, miszerint az 1. és a 2. sz. napirendi 
pontok sorrendjét cserélje meg a Képviselő-testület.

Pikó András
Veres Gábor ügyrendi javaslata, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm. Még egy bejelentenivalóm van, hogy az ülésről 10 órakor el kell mennem egyéb 
okokból. Köszönöm.

Pikó András
Most kérdezem, hogy szavazhatunk-e a napirendről? Amennyiben igen, akkor kérem, hogy 
szavazzunk.
12 igen, 3 nemmel elfogadtuk a napirendet.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
168/2024. (VH. 04.) számú határozata

(12 igen, 3 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Képviselő-testület az SZMSZ 16. § (l)-(2) bekezdése értelmében a meghívóban kiküldött 
és az elhangzott módosítások szerint az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

1. Javaslat Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának visszavonására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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2. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi 
költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet II. módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

3. Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 35/2023. (X. 19.) 
önkormányzati rendelet módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

4. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. 
évi költségvetését érintő döntésekre
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

5. Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ Szervezeti 
és Működési Szabályzatának jóváhagyására, valamint alapító okiratának 
elfogadására, és a LÉLEK programmal kapcsolatos döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

6. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dugonics u. 17-21. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke

7. Javaslat a Budapest Vili, kerület, Szerdahelyi u. 9. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke

8. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Bauer Sándor u. 13. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke

9. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Tolnai Lajos u. 37. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) ZART
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke
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10. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Karácsony Sándor u. 29. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület- 
hasznosítási Bizottság elnöke

11. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Sárkány u. 12/b. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke

12. Javaslat a lakhatási támogatási ügyben hozott iktatószámú
határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálására
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Pikó András polgármester

13. Javaslat bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás megkötésére a Budapesti 
Rendőrfőkapitánysággal
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

14. Javaslat a Budapest Főváros II. Kerületi Önkormányzattal személyes 
gondoskodást nyújtó nappali ellátás tárgyában kötött megállapodás 
megszüntetésére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

15. Javaslat a 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának 
meghatározására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

16. Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási 
szerződésének módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

17. Javaslat a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023” pályázati felhívásra benyújtott 
pályázatokkal kapcsolatos 44/2024. (II. 22.) és 45/2024. (II. 22.) számú képviselő
testületi határozatok módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

18. Javaslat a Menhely Alapítvánnyal kötött bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás 
módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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19. Javaslat szolgalmi jog bejegyzéssel kapcsolatos döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

20. Javaslat a 24. és 25. háziorvosi körzet egészségügyi feladatainak ellátására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

21. Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ főigazgatói 
munkakörének ellátására vonatkozó pályázat kiírására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

22. Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet 
módosításának elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

23. Javaslat a Népszínház utcai gyalogátkelőhely kijelölés keretében megvalósuló új 
közvilágítás hálózathoz kapcsolódó tulajdonosi döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

24. Javaslat a Rév8 Zrt. vezérigazgatói álláshelyre pályázat kiírására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

25. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Tájékoztatom a Tisztelt Képviselőket, hogy a 9-től 11-es napirendi pontok esetében zárt ülés 
elrendelésének lehetősége a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011-es törvény 46. 
§ (2) bekezdés c) pontján alapul, amely szerint a képviselő-testület zárt ülést rendelhet el a 
vagyonával való rendelkezés esetén. Tekintettel arra, hogy a Versenyeztetési szabályzat 32. 
pontja alapján a kiíró, a bonyolító és a pályázat értékelésében résztvevők az ajánlatok 
tartalmát a pályázat lezárásáig titkosan kezelik, tartalmukról felvilágosítást sem kívülállóknak, 
sem a pályázaton résztvevőknek nem adnak, a 9-től 11-es számú előterjesztések zárt ülésen 
tárgyalása indokolt. Mindezek alapján javaslom a 9-től 11-es napirendi pontok zárt ülésen 
tárgyalását a képviselő-testületnek. A zárt ülésről a képviselő-testület minősített többséggel 
dönt. Kérem, hogy most erről szavazzunk.
15 igennel, megállapítom, hogy a javaslatot elfogadtuk, tehát zárt ülés keretében tárgyalunk a 
9-től 11 -es napirendek vonatkozásában.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
169/2024. (VII. 04.) számú határozata

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a 9-11. sorszámú napirendi pontokat zárt ülés keretében tárgyalja.

Pikó András
Felhívom a tisztelt Képviselőtársak figyelmét, hogy a 12. napirendi pont viszont kötelezően 
zártan tárgyalandó.

Napirend 1. pontja:
Javaslat Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának visszavonására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A meghívó szerinti 2. napirendi ponttal kezdjük a munkánkat. Javaslat Szili-Darók Ildikó 
alpolgármester megbízatásának a visszavonására. Előterjesztőként szóbeli kiegészítésem 
természetesen van. Az alpolgármesteri tisztségre a polgármester jelölt, és ezt a jelölést a 
képviselő-testület többsége vagy elfogadja vagy nem. Az alpolgármester és a polgármester 
között munkaviszony van, amely addig tart, ameddig a felek a polgármesteri programot 
egyaránt végrehajtandónak gondolják. Ebben az ügyben folyamatosan romlott a kapcsolatunk. 
A kapcsolat romlását végülis végérvényessé tette az, hogy Szili-Darók Ildikó pártja külön 
indult. Szili-Darók Ildikó alpolgármesteri minőségében polgármesteij elölt lett, ami azt 
jelentette, hogy nem azt a polgármesteri programot kívánja végrehajtani, hanem egy másikat, 
egy alternatívát, mint amivel 2019-ben elindultunk. Minden civilizált országban ilyen esetben, 
amikor ilyen közvetlen munkakapcsolatban lévő politikai beosztással rendelkező emberek 
egymással szembekerülnek, az a szokás, hogy az alpolgármester felajánlja a lemondását. Erre 
megkértem Szili-Darók Ildikót, aki arra hivatkozott, hogy tartozik a választóinak ezzel, és 
nem fog lemondani. Erről egy hosszas levelezésünk volt. Nem tudtam őt meggyőzni arról, 
hogy nem a választók döntöttek az ö alpolgármesterségéröl, hanem a polgármester és a 
Képviselő-testület azóta már ebben a formájában megszűnt többsége. Elsősorban emiatt 
döntöttem úgy, bár megtehettem volna, de nem léptem ebben az ügyben, meg akartam várni a 
választásoknak az eredményét. A választások ugyanis különösen akkor, hogyha személyekről, 
polgármesterjelöltekről is döntenek, orientálja a döntéshozókat abban, hogy egy-egy politikai 
szereplőnek milyen a társadalmi beágyazottsága, az elfogadottsága, hogyan értékelik a 
munkájukat. Ez így történt Sára Botond esetében, így történt az én esetemben is, így történt 
Szili-Darók Ildikó esetében is. Szili-Darók Ildikó ezen a választáson 444 szavazatot kapott, 
eggyel többet, mint az utolsó helyen végzett polgármester. Ebből tehát az következik, hogy 
mivel én nem akarom fenntartani ezt a munkakapcsolatot, Szili-Darók Ildikó pedig az önálló 
indulásával kinyilvánította, hogy ő sem akaija ezt a munkakapcsolatot fönntartani abban az 
értelemben, hogy nem a 2019-es polgármesteri program végrehajtásáért akar dolgozni, hanem 
egy másik programért. Ugye ez az MSZP-nek a választási programjában explicit ki is derült, 
Sem Pikó, sem Sára. Szili-Darók. Ez egy egyértelmű üzenet. Ebben az esetben én nem látom 
..., hogyha a választók sem álltak ki Szili-Darók Ildikó mellett, olyannyira nem, hogy még a 
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saját MSZP szavazói sem szavaztak rájuk többségében, hiszen az MSZP-s képviselők sokkal 
több szavazatot kaptak, mint az alpolgármester asszony, nincsen sem nálam, sem nála, sem 
pedig a társadalomban olyan indok és olyan akarat, ami egy mindannyiunk számára 
egyébként lezárult, végétért munkakapcsolatot fönntartana. Természetesen a Képviselő
testület kezében van a döntés. Dönthetnek úgy, hogy Szili-Darók Ildikó alpolgármester 
marad, ez azonban azt jelenti, hogy tényleges alpolgármesteri munkát nem végez, nincsen 
hatásköre hozzá. És nem az én alpolgármesterem, nem az én helyettesem és nem az 
Önkormányzatot képviseli, hiszen ehhez nincsen hatásköre. Az Önök döntése, amennyiben 
megtartják Szili-Darók Ildikót alpolgármesternek, egyvalamiről fog szólni, hogy azoknak a 
képviselőknek, akik megtartják, ő az alpolgármestere, de senki másnak. Sem a szavazóknak, 
sem a polgármesternek, sem pedig az Önkormányzatnak. Kérem, hogy ennek tudatában 
döntsenek. Köszönöm szépen. Kérdezem először, hogy van-e kérdése bárkinek? Amennyiben 
nincsenek kérdések, akkor hozzászólások jönnek. Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Az a helyzet, hogy őszintén szólva az utolsó hónapokban egy ilyen döntést 
meghozni, az nyilván egy érzelmi involvációt jelez, mert hűvös számításnak nehezen 
nevezhető, tekintettel arra, hogy októberben egy új Képviselő-testület fog felállni. 
Nyilvánvalóan új alpolgármesterek jelölésére lesz mód, hiszen a mostaniaknak megszűnik a 
megbízatása. Azt is látjuk, hogy a polgármesternek minden választott képviselő 
alpolgármesterrel konfliktusa van, vagy volt. Én azt hiszem, hogy nekünk legkevésbé tisztünk 
ebben igazságot tenni, tehát mi, a magunk részéről ezt a baloldal belviszályának tartjuk. Én 
viszont csak egy dologra szeretném felhívni polgármester úr figyelmét, lehet, hogy - nyilván 
a politika iránti érdeklődésünk valószínűleg az átlagnál erőteljesebb, így bizonyára - Ön is 
emlékszik arra, hogy azért nem egy alkalommal volt olyan, - a 2002-es polgármester 
választást hoznám példaként -, amikor Demszky Gábor megnyerte a választást Schmitt Pállal 
és Gy. Németh Erzsébettel szemben, és Gy. Németh Erzsébet főpolgármester-helyettes volt. 
Csak azért mondom, hogy nem önmagában kizáró ok ez a fajta történet, tehát önmagában 
magyarázatként nem elfogadható. Inkább ezt szeretném mondani. Az, hogy Önnek joga van 
ilyen előteljesztést tenni, azt én egy pillanatig nem szeretném vitatni. Én csak azt szeretném 
kérni, hogy a Fidesz-KDNP részéről ebben hadd ne kelljen részt vennünk. Még egyszer 
mondom, ezt a baloldali pártok helyzetéből és a választások eredményéből fakadó 
küzdelemnek látjuk. Egyébiránt nem szeretnénk ebben részt venni, és nem szeretnénk ebben 
igazából se Ön mellett, se Ön ellenében állást foglalni, tekintettel arra, hogy nem érezzük 
magunkénak a konfliktust. Köszönjük.

Pikó András
Köszönöm szépen. Sátly Balázs, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm a szót, Polgármester Úr. Belecsaptunk, de mégiscsak ez az első alkalom a 
választások után, hogy így együtt vagyunk Józsefváros politikai vezetői. Úgyhogy az első 
mondatomban szeretném megköszönni jegyző asszonynak, valamint a hivatal 
munkatársainak, hogy a mögöttünk hagyott választást professzionálisan és szakszerűen 
lebonyolították. Köszönöm szépen a munkájukat. Én azt gondolom, hogy valamennyi 
választáson induló szervezet és választó hálás az Önök munkájáért, úgyhogy köszönöm 
szépen. Ami pedig a kérdés tartalmát illeti, én azt gondolom, hogy a választók kijelölték a 
szerepeket a következő 5 évre, hogy ki fog kormányozni és ki fog ellenzékben dolgozni. 
Feltételezem, hogy mindenki ezt Józsefvárosért fogja tenni. Szerintem nagyon sok 
következtetést kell levonnia valamennyi józsefvárosi politikai szereplőnek a választás 
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eredményéből, ennek van tanulsága. A konkrét előterjesztés kapcsán pedig, ahogy az elmúlt 5 
évben, és ahogy a jövőben is, polgármester úr személyi döntési előterjesztéseit a Momentum 
mindig támogatni fogja. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Veres Gábor frakcióvezető úr, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm, Polgármester Úr. Józsefvárosban az MSZP az egyetlen párt, amely saját jogon 
küldött képviselőt a képviselő-testületbe a mandátumot nem eredményező szavazatok 10, a 
leadott szavazatok közel 5 %-ának megszerzésével. Ennek megfelelőn képviselőtársaimnak is, 
polgármester úrnak is tisztelettel mondom, hogy az MSZP-t nem ki, hanem beszavazták ebbe 
a Képviselő-testületbe. Mindennek ellenére Pikó András a választások utáni első 
munkanapján gratuláció helyett megfosztotta minden jog- és hatáskörétől a vele szemben 
induló jelenlegi alpolgármestert, Szili-Darók Ildikót. Munkatársait, tanácsadóit, - ezek 
emberek, csak mondom -, szintén eltávolítja a hivatalban, egyiküket azonnali hatállyal, 
másikuknak adott 30 napot. Felszólította Szili-Darók Ildikót, hogy azonnal hagyja el az 
irodáját, adja le a mobiltelefonját, ma pedig a felmentésére tett javaslatot. Tudtuk, hogy Pikó 
András nem demokrata, és tudtuk, hogy bosszúálló, haragtartó ember, és azt is, hogy az 
elegancia szikrája sincs meg benne, de arra nem számítottunk, hogy igazolja azt a 
felvetésünket is, hogy minden, amit az elmúlt években tett, azt az MSZP konkrétan egyes 
szocialista politikusokkal szemben fennálló csillapíthatatlan gyűlölete okán tette. Miféle 
dolog az, hogy a demokratikus oldal jelöltjeként polgármester úr a megszokott fideszes 
metódusokat alkalmazva a vetélytársaival szemben az első lehetséges alkalommal bosszút áll? 
Majd boldogan hangoztatja, hogy másfél éve arra vártam, hogy kimondhassam, hogy a 
Fideszt le, az MSZP-t pedig kiszavazták a józsefvárosiak. Ezt nyilatkozza. Ezzel bizonyította, 
hogy esze ágában nem volt megállapodni az MSZP-vel, sőt szándékosan alakította így az 
eseményeket, ezért adott elfogadhatatlan ultimátumot, ezért kényszerítette különindulásra az 
MSZP-t, majd hogy az eredeti szándékot elfedje, besározta a frakciónk képviselőit azzal, hogy 
nem elégedett a munkájukkal. Itt azért megkérdezném, hogy konkrétan melyik képviselő 
munkájával nem volt elégedett, Polgármester Úr? Mivel végzett több munkát bármelyik 
másik képviselő? Konkrétan ki elemezte a munkát, és milyen mutatók alapján, és mikor 
jelezte polgármester úr, hogy vannak olyan képviselők a frakcióban, akiknek a munkájával 
nem elégedett? Ezt megválaszolom, soha. Na, de a politika már csak ilyen. Most 
elkezdhetnénk egy elemzést az Ön pártját képviselő társaink munkájáról, de nem teszem, nem 
lenne elegáns. A választók döntöttek. Polgármester Úr, az MSZP-t tehát nem ki-, hanem 
beszavazták. Az MSZP a következő ciklusban minden párttal, szervezettel együtt kíván 
működni, és Pikó Andrással is, ha úgy alakul, de a jelenlegi helyzetről röviden szeretnék 
néhány mondatot mondani. Tisztelt Polgármester Úr! Szili-Darók Ildikó nem az Ön 
alpolgármestere, hanem Józsefvárosé. Szeretném, ha értené, hogy az Önkormányzat nem a 
hatalmon lévő polgármester játszótere. Az alpolgármester asszony egy szükségszerű 2019-es 
politikai megállapodás részeként lett alpolgármester. Ön a testületi többsége biztosítása 
érdekében a pártok közötti megállapodás alapján jelölte őt a testületbe, illetve 
alpolgármesternek. A 2019-ben győztes pártok között nem jött létre olyan megállapodás, 
amely a korábbi megállapodást bármilyen formában is felülírná. Az pedig, hogy Önnek nem 
tetszik, hogy vannak, akik Önnel nem értenek egyet, az számunkra nem ok arra, hogy a 
koalíciós partnereinkkel kötött megállapodásunkat felrúgjuk. Ha olyanok lennénk, mint Ön, 
kezdeményeznünk kellene Rádai és Erőss alpolgármesterek megbízásának visszavonását, 
azon jogköreinek megvonását, a Képviselő-testületre ruházni át ezeket, kezdeményezni a 
szakértői eltávolítását, polgármesteri keretének megvonását, a költségvetés feletti 
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rendelkezési jogainak visszavonását. Mi ezt nem tesszük, és arra kérjük Önt, hogy Ön se 
tegye. Vonja vissza ezt a megalázó előterjesztést, és demokrataként, emberként fogadja el, 
hogy van még 3 hónap, amit közösen kell végigvinnünk Józsefváros érdekében a közös 
program és a közösen elért eredményeink alapján. Ön úgy döntött, hogy nincs ránk szüksége, 
de 2019-ben a választók másképp döntöttek, és ez még az a testület, Polgármester Úr. És az, 
hogy Ön mikor tart legközelebb képviselő-testületi ülést vagy mikor nem tart, annak ehhez 
semmi köze nincsen. Szeptember 30-ig ez a Képviselő-testület képviseli a józsefvárosi 
polgárokat, benne Szili-Darók Ildikó. Szili-Darók Ildikó pedig nem az Ön, hanem a 
képviselő-testület által megválasztott alpolgármester, és még egyszer hangsúlyozom, az, 
amiket mondott, azok olyan szinten megalázzák ezt az embert, aki ott ül Ön mellett kettővel, 
hogy ezt nem kívánom Önnek, hogy ilyen megaláztatásban valaha is része legyen. 
Polgármester Úr, én nem akarom Önt emberként minősíteni, de az az álarc, amit Ön visel, és 
ahogy egyébként valóban viselkedik, az köszönő viszonyban sincs egymással. Nem én 
vagyok a jó színész, Polgármester Úr, hanem Ön. Elhitette az egész kerülettel, hogy egy 
jószándékú nagyapa, egy Mikulás bácsi, miközben a folyosón és a belső viszonyokat tekintve 
úgy viselkedik, hogy egészen elképesztő. Kérem Polgármester Urat, hogy vonja vissza ezt az 
elöteijesztést. Szerintem akkor lenne elegáns úriember és igazi polgármester, valamint 
demokrata, ha ezt tenné.

Pikó András
Köszönöm szépen. Juharos Róbert, parancsoljon.

Dr. Juharos Róbert
Tisztelt Polgármester Úr, az biztos, hogy én erősen feszengenék akkor, hogyha a koalíciós 
partnerem részéről egy ilyen erős ellenzéki hozzászólást kapnék, de a másik fele pedig az, 
hogy azért az is nyilvánvaló, nekünk is van ebből mit tanulni. Majd lehet, hogy Veres Gábor 
képviselő urat megkéijük ilyen kommunikációs tanácsadásra, mert szerintem Vörös Tamás 
frakcióvezető úr rászorulna, mert itt azért lehet ezt még hova fokozni, ahogy ebből a 
hozzászólásból hallottuk. De azért a téma abból a szempontból komoly, és most rátérnék a 
lényegre, hogy én mindent értek, de az a helyzet, hogy ez az előterjesztés és a polgármester úr 
szóbeli kiegészítése nettó politikai bosszúnak tűnik. Tűnik. Mit tudnék ehhez mást 
hozzátenni? ! Az a helyzet, hogy ez a politikai ciklus októberig tart, a mandátuma októberig 
tart ennek a Képviselő-testületnek. Az, hogy hamarabb volt az önkormányzati választás, 
ebben van valami rendkívüli, nyilvánvalóan meg kellett fontolni, hogy egy évben két 
választás költségei, szervezése, stb., ezek a szempontok döntötték el, hogy hamarabb volt a 
választás, de a politikai ciklusnak nincs még vége. Tehát azt én készséggel megértem a 
magyarázatból, hogy megrendült a bizalom, és hogyha nem jelöli Szili-Darók Ildikót a 
következő körben alpolgármesterének, a szíve joga, de erről a ciklusról és a tisztségviselőkről 
a Képviselő-testület döntött. Nota bene még a legelején jómagam is támogattam Ildikót a 
polgármester úr előterjesztése alapján. Már csak azért is, mert ismertük a munkáját, amit 
egyébként a mai napig becsülök, mert azt gondolom, hogy szociális érzékenységből, 
becsületességből, elkötelezettségből példamutatóan viselkedett, és nem okozott valójában 
ilyen értelemben csalódást az ebben a ciklusban elvégzett munkája sem. Csak megemlíteném, 
hogy egyébként a polgármester urat attól a szégyentől, hogy elmaradt a kerületi gyerekeknek 
a táboroztatása, pont Szili-Darók Ildikó mentette meg. És még hozhatnék nagyon sok példát. 
Azt gondolom, hogy az alpolgármesteri munkáját nem az én tisztem minősíteni, képviselőként 
pedig, aki a bizalmát belehelyezte, azt gondolom, hogy ö ezzel vissza nem élt, ellenben 
szerintem a legtisztességesebb munkát végezte, amit még ilyen ellenzéki oldalról minősíteni 
lehet. Nettó politikai bosszú, Polgármester Úr, ez ennek látszik és az is. És egyébként teljesen 
felesleges hangulatkeltés, szerintem, mert abban osztom Veres Gábornak a véleményét, hogy 
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ezt a 3 hónapot, főleg úgy, hogy előzetes hírek szerint túl sok testületi ülést már nem fogunk 
tartani, igazából mindenki fél lábon kibírhatná különösebb zajcsapás nélkül. Jegyző 
asszonynak az elvégzett választási munkájáért köszönet a mi részünkről is.

Pikó András
Röviden szeretnék válaszolni néhány felvetésre úgy, hogy figyelembe kell vennem azt, hogy 
ha Önöknek nem is, de nekem feladatom a Képviselő-testület méltóságának a megőrzése, 
ezért nem fogok olyan részleteket mondani, amellyel kapcsolatban még mindig szekunder 
szégyenérzetem van. Szili-Darók Ildikó és az MSZP úgy döntött, hogy külön indulnak a 
választáson. Ezzel kiléptek abból a koalícióból és abból a 2019-es megállapodásból, aminek a 
lényege - ez egy munkakapcsolat - a 2019-es programnak a végrehajtása. Teljesen 
nyilvánvaló, hogy a 2019-es programra épülő 2024-es programban sem az MSZP, sem pedig 
Szili-Darók nem vesz részt, és annak a végrehajtásában sem fog. De az, hogy valaki kiszáll 
egy programnak a végrehajtásából, kilép egy koalícióból, annak vannak következményei. Az 
alpolgármesteri pozíció nem azért van, hogy egyébként munka nélkül, már jó ideje 
gyakorlatilag, valaki alpolgármester legyen. Ez egy munkakapcsolat, bármennyire is mást 
gondol erről Veres Gábor. Tessék elővenni az Mötv-t, az egyértelműen leírja. Nem Önnek 
vannak munkáltatói jogai meg az MSZP elnökségének, hanem nekem. És ez azért van, mert a 
polgármesternek a helyettese az alpolgármester, és nem az MSZP által beküldött párt 
komiszár. Ez ilyen egyszerű. Ez így van, érmék tehát vannak következményei. Én nem 
szeretném ezt a ciklust úgy lezárni, abban a tudatban, hogy Szili-Darók Ildikó az 
alpolgármester és a helyettesem. Önök dönthetnek úgy, hogy őneki ezt a címet megszavazzák, 
mert fontos, döntsenek így, tudomásul fogom venni, de egyértelművé akarom termi, mint 
ahogy egyébként a hatásköröknek az elvétele is egyértelművé tette, hogy mi a viszonyunk 
egymással. A viszonyunk egymással pedig az, hogy őt nem tekintem az alpolgármesternek. 
Idehoztam és időben hoztam ide ezt a kérdést. Szerintem az lett volna egyébként a választók 
előtt vállalhatatlan, hogyha miután megvonom a hatásköreit, mert nem tartom 
alpolgármesteremnek, azután nem jövök ide a képviselők elé és a szemükbe nézve nem 
mondom el az indokaimat. Nincsen olyan egyébként, sem 3 hónapig, sem 6 hónapig, sem 12 
hónapig, hogy valaki úgy alpolgármester, hogy közben nem az. Ilyen nincsen. És értem én az 
Önök logikáját, hogy 3 hónap, az semmi. 3 hónap az nagyon-nagyon sok. A választóink 
például azt elvárják tőlünk, hogy önazonosak legyünk, munkáért jár egyébként tisztség, és jár 
minden. Szemben azzal, amit Veres Gábor mondott, nem kértem meg Szili-Darók Ildikót, 
hogy költözzön ki, még mindig a szobájában van, egy hét múlva kell kiköltöznie. Nem kértem 
meg, hogy adja le a telefonját, a telefonja ott van. Mindez ezután a testületi ülés után fog majd 
megtörténni. Nem kellett neki leadnia. Egymással is kellene beszélni. És még valami, értem 
én a célt, hogy ez most egy olyan ügy, amiben Tóth Csaba pártjának a helyi képviselője el 
tudja mondani, hogy mi a demokrácia, meg Czeglédy Gergő pártjának a képviselője, lassan 
alig vannak már, akiket ne helyeznének vád alá. Én azért ezt Öntől nem fogadom el. Ne 
demokratázzon, és még valamit mondanék, hogy abban, hogy Önök így szerepeltek, abban 
benne van az is, hogy a választók ítéletet is mondtak arról, hogy miről szól egy képviselő
testületi ülés. Az ilyen balhézás, mint amit Ön csinál most, valószínűleg őket nem érdekli. Ha 
érdekelné, akkor Ön nem 80 szavazatot kapott volna, meg Szili-Darók Ildikó sem 444-et. Ezt 
szerintem nem nekem kell eldönteni, én vagyok talán abban a helyzetben, akinek nem kell 
magyaráznia a választók akaratát. De az, hogy egyébként mit gondolnak rólunk, meg arról, 
amit most látnak, arról, szerintem, Önöknek is érdemes lenne gondolkodni, már csak a 
politikai jövőjük szempontjából. Nekem a politikai életbiztosításom az, hogyha Önök így 
beszélnek rólam. Tényleg, ez az egyik, az első. A második az, hogy egyszerre támad az 
MSZP meg a Fidesz. Nagyon sok szavazatot kaptam emiatt. A harmadik pedig Sára Botond 
személye. Ez a három az én politikai életbiztosításom. Hogyha ezen változtatni akarnak, és 
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valamikor le akarnak győzni, akkor ezen kell változtatniuk elsősorban, és az sem árt, hogyha 
jelen vannak a kerületben. Vörös Tamásnak van ügyrendi hozzászólása, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm. Én azt szeretném kérni, értem, hogy Önt elvitte az indulat, meg említette is, hogy 
Ön már nem tud 3 hónapot kibírni ezzel a tudattal, de egyrészt a Képviselő-testület nem egy 
terápiás csoport, másrészről meg azt azért hadd tegyem hozzá, és kérném polgármester urat, - 
én elhiszem, hogy Önben dúlnak az indulatok, az is lehet, hogy Önök összevesztek -, de azért 
az elemi udvariasság szabályait tartsuk be, mégiscsak egy hölgyről van szó. Nem szoktuk 
egymást vezetéknéven szólítgatni. Önt is polgármester úrnak vagy Pikó Andrásként 
emlegetjük, nem szoktunk olyan hozzászólást tenni, hogy a Pikó ezt mondta, vagy a Vörös ezt 
mondta. Én azt szeretném kérni, hogy ezeket az elemi udvariassági szabályokat tartsuk be. Ez 
Önre is, legyen kedves, vonatkozik. Ilyen dehonesztáló módon nem beszélünk egymásról, a 
vezetéknevét említve valakinek, ez nem egy baráti csevej, hanem egy képviselő-testületi ülés. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
Megfogadom a tanácsot. Nem volt szándékos, de azért arra emlékeztetnék, hogy az elmúlt 
hónapokban én Pikó úr voltam az Önök számára. Pikó úr voltam, igen, és egyébként 
folyamatosak az olyan hozzászólások, amiben a ‘polgármester úr’ vagy elmarad vagy nem. 
Én ebből nem csinálok kabinet kérdést. Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszonyról 
beszélünk most, természetesen, mindenki gondolja hozzá, hogyha eddig nem volt 
hozzámondva. Nem volt szándékos. Parancsoljon. De hogyha erről akarunk beszélni, 
felhívom a figyelmüket arra, hogy szerintem ez biztosan nem érdekli a választókat, de az 
Önök dolga, hajrá! Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Bocsánat, én elhiszem, hogy kellemetlen, de ez az állandó visszatámadás biztos, hogy nem 
egy elegáns és szimpatikus dolog. Mi soha nem neveztük Önt Pikó úrnak, Pikónak ..., 
polgármester úrként hivatkozunk Önre. Hozzáteszem, a Pikó úr egyébként is még 
nagyságrendekkel beljebb van, mint hogyha annyit mondanánk, hogy Pikó. Én azért 
szeretném ezt helyretenni. Legalább amire hivatkozik, annak legyen valami valóságalapja. Ön 
hibázott, indulatos, oké, egy boccsal el lehetne intézni. Pici nagyvonalúságot engedjünk már 
meg...

Pikó András
Megtettem az elnézést. Át fogom küldeni Önnek azokat a jegyzőkönyvi hivatkozásokat, 
amiben például Szilágyi Demeter folyamatosan Pikó urazott, de akkor se szóltam, most sem, 
azt nem értettem, hogy erre most Önnek miért volt szüksége. Szarvas Koppány Bendegúz 
parancsoljon.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen, Polgármester Úr. Először is Veres Gábor frakcióvezető úr kérdezte, hogy 
melyik képviselő milyen munkát végzett, hogy ez milyen metodika, meg hogyan volt ez 
számítva. Most, ha polgármester úr nem akar sztorizni, és ezt a szándékot én tiszteletben 
tartom, csak jelzem, hogy például egy indikátor, hogy melyik az a képviselő, amelyik mögé 
beállt a Józsefvárost vezető koalíció, és aki aztán a választók döntése alapján újrázhatott is, 
tehát itt például, ha ezt megnézi, akkor ott már kaphat egy képet arról, hogy melyik képviselő 
volt az, aki annyi munkát végzett, hogy az érdemes volt az újrázásra, és értelemszerűen a 
többiek meg akkor ezek szerint nem annyit, vagy nem olyat, egyrészt. Másrészt Vörös Tamás 
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frakcióvezető úr itt történelmi példát hozott Gy. Németh Erzsébet indulásáról. Gy. Németh 
Erzsébet nem mondott le ezek szerint a főpolgármester-helyettességről, és nem is nyert 
Demszky Gábor ellen. Rózsa András momentumos alpolgármester viszont, amikor 
bejelentette az indulását Horváth Csaba MSZP-s polgármesterrel szemben, akkor ő egyből le 
is mondott az alpolgármesterségről, és Rózsa András momentumos - most már - 
polgármester nyert is, tehát lehet, hogy ez a nyerő módszer. Ajánlom ezt figyelembe. 
Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm. Veres Gábor, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm. Ha már Szarvas Koppány Bendegúz érezte a válaszadásnak a szükségességét, 
hadd kérdezzem meg, mert mondjuk az ő szájából ez kimondottan vicces volt, a munka és a 
hasonló szavak használata. Tisztelt Polgármester Úr, a hatásköröket Ön a józsefvárosi 
Képviselő-testülettől kapja. Van néhány hatásköre, Polgármester Úr, amelyik 
polgármesterként megilleti, de a hatáskörök ezé a testületé, nem az Öné. Ezeket a 
hatásköröket ez a Testület bármikor visszavonhatja Öntől, és a Testület egy szervére 
ruházhatja át. Azt szeretném kérni, hogy értse meg, hogy ez nem az Ön királysága. Értse meg, 
hogy ez a Képviselő-testület 2019-ben alakult meg és szeptember 30-áig tart a mandátuma. 
Gondolom, azért nem akar már több ülést tartani, mert attól tart, hogy esetleg nem lesz 
többsége. Önnek 5 éven keresztül biztosítottuk a többséget. Gyakorlatilag kérdés nélkül, és 
szinte nem volt olyan előterjesztés, amit nem szavaztunk meg, egy-kettő kivételével, amiben 
már olyan szinten túlment minden határon, hogy egyszerűen nem tudtunk mit tenni, muszáj 
voltunk valahogy deklarálni az álláspontunkat. Azt hagyjuk, hogy hányszor fenyegette meg 
azzal Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszonyt, amit most meg is tett végül, de hát ezzel 
nyilván megvárta a választást, mert ez így korrekt. Nem akkor kell megtenni, amikor 
választás előtt vagyunk, nehogy balhé legyen belőle. De értem én, hogy az Ön életbiztosítása 
micsoda, meg hogy hányféle módon lehet ezt megmagyarázni, meg az én 80 szavazatom, - és 
az valóban minősíti az én politikai tevékenységemet abban a választókörzetben, ahol 
elindultam képviselőjelöltként -, de az egymás teljes, ilyen szinten, semmibe vevése, az 
valahogy nem értelmezhető az én számomra. Ön is tudja, Polgármester Úr, hogy itt nem Ön 
nyerte meg a választást, hanem a legesélyesebb jelölt, és azt is jelezni szeretném, hogy Ön 
mindössze 300 szavazattal kapott többet a képviselőjelöltjeinél. Én nem gondolom, hogy 
nagyon húzta volna ezt a listát felfelé a polgármester úr. A másik oldalon azért hadd jelezzem, 
hogy attól függetlenül, hogy Józsefvárosban elfoglalta a trónját, attól még azok a pártok, akik 
ezt a többséget az Ön számára biztosították, léteznek. És azt is szeretném mondani, hogy 
lehet, hogy Ön szerint az MSZP-nek már nincs létjogosultsága, lehet, hogy így van, de hogy 
lesz egy olyan formáció, ami valószínűleg egy asztalhoz fogja ültetni azokat az ellenzéki 
pártokat, akik most még valamiért nem ülnek egy asztalnál, arra mérget vehet. És arra is, hogy 
abban a pillanatban, ahogy előfordul egy ilyen, az Ön életbiztosítása már nem lesz ennyire 
erős, és abban se legyen annyira biztos, hogy ez a képviselő-testület majd kitart Ön mögött 5 
évig.

Pikó András
Juharos Róbert, parancsoljon.

Dr. Juharos Róbert
Abban biztos nagy vitát nem fogunk tudni nyitni, hogy a komcsikat meg a Momentumot a 
választók betették a sírba, mert egészen konkrétan ez történt. Nem mi mondtunk itt ítéletet, 
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hanem a választópolgár, de azért a másik oldalon tegyük hozzá, hogy értem én a 
polgármestert, - az indulatait természetesen nem tudom elfogadni -, meg a bizalmi kérdések 
körüli érvelését is érteni vélem, de azt a körülményt, hogy amúgy egyébként Szili-Darók 
Ildikó alpolgármester asszonyt a polgármester úr jelölte, és mi a sok zavaros jelölés között 
egyedül az ö munkáját ismertük a korábbiakról, csak öt tudtuk támogatni, de ö jelölte. Tehát 
azért bocsánat... Az induló csapatát a polgármester úr maga választotta ki. Az elvárás nyilván 
az lenne, hogy vigye végig a ciklust, aztán utána döntsön az új csapatáról, aztán majd 
meglátjuk, hogy abból kinek tudunk a mi oldalunkról bizalmat szavazni, melyik jelöltjének 
fogunk tudni bizalmat szavazni. Én azt kívánom a polgármester úrnak, hogy a következő 
körben azért lehetőség szerint ne minden munkatársával vesszen össze, és próbáljon meg 
valami harmonikus kapcsolatot kialakítani úgy a Képviselő-testület tagjaival, mint a 
közvetlen, végrehajtásban résztvevő munkatársaival, jegyző asszonnyal és a hivatal 
munkatársaival, mert azért az egy fontos dolog. Szerintem a polgármester munkáját meg az 
minősíti, nemcsak a választói akarat, hanem az is, hogy mekkora konszenzust tud teremteni. 
Itt szerintem van még hova fejlődni, Polgármester Úr. Köszönöm.

A Képviselő-testület létszáma - Sántha Pétemé érkezésével -16 főre változott.

Pikó András
Köszönöm szépen. Én csak amiatt vagyok nyugodt, mert Juharos képviselő úr tudtommal 
felajánlotta segítségét jegyző asszonynak. Ez engem is megnyugtatott meg jegyző asszonyt is, 
úgyhogy hogyha konfliktusba kerülünk, feltétlenül Önhöz fogunk fordulni mediációért. Szili- 
Darók Ildikó, parancsoljon. Alpolgármester asszony, parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm a szót, Polgármester Úr, és köszöntőm én is a tisztelt Képviselő-testületet, a 
megjelenteket, és itt hadd téijek ki egy pillanatra, ha már a tábor felmerült Juharos képviselő 
úr részéről, akkor hadd köszöntsem azokat a srácokat és lányokat, akik ezeket a táborokat 
végigcsinálták és soha nem kaptak köszönetét. Az ombudsmantól kaptunk köszönetét, a 
DunaTV tői kaptunk köszönetét, viszont azért itt bent csak picit gúnyos hangsúlyokat 
kaptunk. Köszönöm, hogy itt vagytok, nem gondoltam, hogy itt lesztek, de jólesik. Köszönöm 
szépen. Sokan kapacitáltak a hivatal munkatársai közül, hogy kéijek ügyemben zárt 
tárgyalást. Mindenkinek elmondtam, hogy nincsen titkolnivalóm, nem tettem semmi olyat az 
elmúlt 5, sőt, azt hiszem, kicsit több mint 55 évben, amit ne vállalnék fel bármekkora 
közönség, nyilvánosság előtt. Én ugyanaz az ember vagyok, mint voltam, és ugyanaz 
szeretnék maradni is. MSZP-s alpolgármesterként dolgozom. A munkám mellett a szakmámat 
meg egy politikai pártot, egy ideológiát is képviselek, meg azokat a szociáldemokrata 
választókat, akik valamikor 5 éve megválasztottak. Mindezt az esküm szerint teszem, amely 
2024. október 1-ig szól, és 2024. október 1-ig arra esküdtem fel, hogy a Pikó-programot 
valósítom meg. Az, hogy az MSZP programja más volt, ez 2024. október 1-jétől szóló 
program volt, nem pedig addig szóló. Igen, valóban egy furcsa választási helyzet állt elő ezzel 
a 3 hónapos időszakkal, de nem gondolom, hogy én elkezdeném gyorsan megvalósítani azt, 
amire a választók nem adtak felhatalmazást. Elnézést, nem szoktam hosszan beszélni, most 
lehet, hogy meg fogom haladni azt a percet, ami rendelkezésemre áll. Általában szakmai 
válaszokat szoktam adni és rövideket, de most mégis csak össze kéne foglalni valahogy ezt az 
5 évet, hogy hogy jutottunk ide. Azt hiszem, az első hatalmas megpróbáltatásunk a Covid 
időszak volt, ahol emberfeletti munkát végeztünk, és a féljem halálával nagyon nehéz időszak 
kezdődött. Ekkor küzdve a poszt-covid tünetekkel és egy felfoghatatlan gyásszal végig 
dolgoztam, egyetlen egy napot nem dolgoztam, a temetés napján, bár valóban a 
munkateljesítményem csökkent ekkor. Ha ekkor ez a csapat, akik itt ülnek az asztalnál ...
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Pikó András
Hadd kérdezzem meg alpolgármester asszonyt, hogy korlátlan időkeretet kíván, vagy ... 
akkor 3 hozzászólása van, parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Tudom gyorsabban, de akkor nem fogják megérteni ... Ha akkor, abban az időszakban ez a 
csapat, aki most itt ül az asztalnál, illetve Lenkey Petrosz nincs mellettem, akkor már régen 
más alpolgármestere lenne ennek a kerületnek. Utána jött az ukrán háború, amely szintén 
terhelte a kerületünket, itt is igen nehéz helyzetekből jöttünk le, és mindent megoldottunk. 
Jogos a kérdés, hogy akkor mi vezetett ide? Minden rám bízott feladatot, úgy érzem, hogy 
elvégeztem, soha nem volt kifogás a munkámmal kapcsolatban. Viszont elkezdődött egy 
folyamat, ami kapcsán egyre kevesebb információt kaptam a saját területemről. Kimaradtam 
döntésekből. Gyakran azzal szembesültem, hogyha valahol probléma van, akkor mások 
rohannak azt megoldani, mielőtt én megtudnám. Össze lettek hívva értekezletek, amire 
szintén nem kaptam meghívót a területemen. Ki kellett dolgoznom egy olyan ügymenetet, 
hogy mindenről mégiscsak értesüljek, és tudjam, hogy mi történik szociális vagy 
egészségügyi téren. Nehéz úgy dolgozni, hogyha többen azt a célt tűzik ki, hogy 
bebizonyítsák, hogy én nem dolgozom. Pláne, hogyha az információkat ők blokkolni tudják. 
Megszűntek az egyeztetések, a feladatok, problémák megoldása más színtérre került. Ennek 
ellenére megtaláltam a munkámat. Soha nem ültem egy percet sem tétlenül. Sokáig 
személyemnek volt köszönhető, hogy ez a frakció egyben maradt. Mindent megtettem annak 
érdekében, hogy a kerület ügyeiről szóljanak az ülések és mediáltam, konfliktusokat 
kezeltem, majd akkor engedtem el ezt a kérdést, amikor már úgy éreztem, hogy nem tudom 
felvállalni a kialakult helyzetet, amikor az együttműködésnek, együttmunkálkodásnak 
ellehetetlenültek a feltételei. Azt gondoltuk, hogyha más frakció vagyunk, akkor nem leszünk 
annyira megkerülhetőek, és lesz velünk egyeztetés. Tévedtünk. Több konfliktusunk volt. Az 
első, ami nagyon jelentős volt, az 2023 elején jelentkezett, amikor az egyik lelkész nő azt 
nyilatkozta, hogy én azt kértem az Egyházügyi Tanácson a lelkészektől és az egyházi 
képviselőktől, hogy ne imádkozzanak vele. Szó sem volt ilyesmiről, soha nem tettem ilyet, 
viszont sokan elolvasták ennek a 2 és fél órás ülésnek a jegyzőkönyvét, és abban találtak egy 
mondatot, amiről úgy érezte a polgármester úr, hogy nem vagyok hozzá lojális. Ott akkor azt 
a mondatot mondtam egy kérésre, hogy ne kérjen ilyet tőlem. Akkor azt kérte tőlem az egyik 
lelkész, hogy helyezzünk vissza egy személyt, aki egyházügyekkel foglalkozott és el lett 
távolítva, akkor azt kértem, hogy elnézést, de ez a személy nekem a legjobb barátom, ne 
hozzanak ilyen helyzetbe, én itt a polgármester urat képviselem, nem kívánom ezt a kérdést 
megvitatni, íiják le, majd eljuttatom a polgármesternek. Nekem lehet magánvéleményem, de 
ez nem az a fórum, amiről beszélünk. És akkor kiderült, hogy nem lehet magánvéleményem, 
és azt hiszem, ekkor kezdődött az a fajta kommunikációnk, ami ide vezetett. Én azt 
gondolom, hogy egy alpolgármesternek lehet magánvéleménye, lehet személyisége, meg kell 
teremteni azt a lehetőséget, hogy ezt megvitassa a polgármesterrel, kiegyezzenek, hiszen egy 
politikai úton vannak, ugyanarra a dologra esküdtek fel. Innentől kezdve többször valóban 
elhangzott, hogy el lesz vonva a hatásköröm, ezzel a fizetésem, és akkor így döntenem kellett 
egyedül nevelve a tandíjas iskolába járó gyerekemet, hogy mi fog történni ekkor. Sokszor 
éreztem az életemben..., nagyon sok konfliktuson át kellett verekednem magam az 55 évben, 
de döntenem kellett, hogy tükörbe nézek, vagy esetleg nem lesz majd szalámi a kenyérre, 
vagy kenyér se lesz. De úgy döntöttem, hogy Koroknai András felmentésekor meg kell 
kímélnem a kerületet egy vesztes munkaügyi pertől. Pontosan láttam, hogy hol vannak olyan 
buktatók, ami miatt sok millió forintot vesztettünk volna, ezért a frakcióval együtt 
meggátoltuk Andrásnak az azonnali kirúgását. Ha a mai nap lenne a szavazás, mai nap sem 
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döntenék másként, mai nap is ugyanezt tenném. Ekkor került el tőlem az egészségügy. Az 
egyház akkor került el tőlem, amikor kinyilvánítottam, hogy magánember is vagyok. Az 
egészségügy akkor, amikor nem szavaztam meg Koroknai András azonnali felmentését. Én 
azt gondolom, hogy az alpolgármesternek nem kell mindenben egyetérteni a polgármesterrel, 
nem avatamak szerződtem, hanem arra, hogy teljes szakmaiságommal próbáljam segíteni a 
polgármester és a testület munkáját, és képviseljem azokat, akik megválasztottak minket. Ezt 
tettem majd’ 5 éven keresztül, nem mást, azt gondolom. A választásról már nagyon sokat 
beszéltünk, nem gondolom, hogy ismét el kéne mondanom. Számunkra ez egy nagyon 
meglepő szituáció volt. Egy párt akkor képviseli a választóit, hogyha indul a választásokon, és 
az utolsó pillanatig vártunk a kiegyezésre, egészen pénteken 4 óráig. Nem történt meg. Ezért 
kellett így indulnunk. Én szeretném megköszönni mindenkinek, akivel együtt tudtam 
működni ebben az 5 évben. Szerintem fantasztikus munkát tettünk le. Nagyon büszke vagyok 
nagyon sok teljesítményünkre. Én köszönöm a pártomnak, köszönöm a Képviselő-testületnek, 
hogy 5 évig bizalmat szavaztak. Én úgy gondolom, hogy nem éltem vissza ezzel a 
bizalommal.

Pikó András
Két dolgot szeretnék mondani. Az egyik: Elhangzott, hogy az MSZP - bár nem hiszem, hogy 
a képviselő-testület elé tartozna -, tőlem egy megalázó ajánlatot kapott. Lehet, hogy ez akkor 
megalázó volt, a választók visszaigazolták, ez egy reális ajánlat volt. Önök ennyire képesek, 
és ennyire taksálták őket. Lehet, hogy ez most megalázó, valóban. A másik, ha már szóba 
hozták, én nem akartam ezt szóba hozni. Koroknai András statáriális gyorsasággal emberi 
mivoltában megalázva kirúgott két vezetőt indoklás nélkül. Kiderült, a belső vizsgálat és 
minden jogi szakvélemény szerint, hogy semmi törvényes nem volt abban, amit tett. 
Idehoztam ezt az ügyet. Az MSZP és a Fidesz megvédte Koroknai Andrást arra hivatkozva, 
hogy ezzel pénzt spórolunk meg, majd utána a következő ülésen, ha jól tudom, 18 millió 
forintot kellett megszavaznunk arra, hogy a törvénytelenül kirúgott, emberi mivoltukban 
megalázott vezetőket, a nekik járó járandóságukat ki tudja fizetni a JEK. És még előttünk van 
egy valódi, nem egy feltételezett, egy valódi munkaügyi per, kedves Alpolgármester Asszony, 
aminél a tétel harmincvalahány millió forint. És ha már Ön itt 9 percen keresztül elmondta a 
maga verzióját, amit én tiszteletben tartok, hadd mondjak el egyetlen egy momentumot, ami 
nálam is ..., azt a kutyakomédiát, amit mindezek után a megalázott Juhász Juliannával, aki 
egy legenda, Önök végeztek itt akkor, amikor Józsefváros Becsületkeresztet kapott, azt, ahogy 
láttam, hogy Önök hogy próbálják ezt a dolgot leplezni vagy a maguk számára 
elfogadhatóbbá tenni, az mindennél többet elárult az Önök emberi minőségéről. Ott semmi 
olyasmi nem történt, ami törvényes lett volna. Ott semmi olyasmi nem történt egy nyugdíj 
előtt álló, megbecsült, a kerületért 28 éven keresztül dolgozó szakemberrel, ami elfogadható 
lett volna, és Ön, aki jól ismerte ezt az embert, ezzel az emberrel szemben állt, majd utána 
megpróbálta ezt a dolgot valamilyen módon elfogadhatóvá tenni akkor, amikor egy díjátadón 
egy kutyakomédiát lefolytattak. Nekem akkor ért véget a mi kettőnk kapcsolata. Ezzel az 
emberi minőséggel én nem akarok együtt lenni, és hogyha ezt ki kellett mondanom, - nem 
mondtam volna ki, az Ön kilencperces hozzászólása után kellett kimondanom -, akkor igen, 
valóban van emberi, érzelmi vonatkozása ennek a dolognak. Szerintem ez nem tartozik ide, de 
hogyha már Ön idehozta, akkor azt kell mondanom, hogy ez a Képviselő-testület két 
megbecsült egészségügyi dolgozóval kutyamód megalázó módon viselkedett, és védett 
olyasvalakit, akit nem kellett volna, és azt is tudjuk, hogy miért védték. Veres Gábor, 
parancsoljon.

Veres Gábor
Én azért meghallgatnám, Polgármester Úr, hogy miért védtük, ha már tudja. Aki A-t mond, 
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mondjon B-t is. Mondja ki, hogy mi az, amiért mi védtük a Koroknait. Én úgy tudom, hogy 
azért védtük, amit Szili-Darók Ildikó elmondott, de azért itt felvetnék egy - nem is tudom, 
kicsit ilyen anakronizmusnak, meg kis ellentétnek is tűnik -, hogy mi köze van Koroknai 
András felmentésének a Juhász Juliannához való viszonyához bárkinek is? Bocsánatot kérek, 
Juhász Julianna, bár szerintem megkérdőjelezhetetlen, hogy mekkora tisztelettel vagyok 
például én iránta, annak, hogy ő lett az áldozata egy felmentésnek, annak mi köze van ahhoz, 
hogy az, aki őt felmentette, ahhoz hogyan viszonyul a Képviselő-testület? Ezt nem értem. 
Elsőre ez is úgy tűnik, hogy ha nem Juhász Juliannát rúgja ki Koroknai András, akkor itt 
nincs is semmi baj. És arról van szó, hogy hogy viselkedik Szili-Darók Ildikó. Majd 
elmondja, hogy ő hogy élte ezt meg, de szerintem teljesen másképpen, mint ahogy 
polgármester úr megélte, és én szerintem nagyon sok olyan helyzet volt az elmúlt 5 évben, 
amiben a polgármester úr valamiért valamit belelátott valamibe, ami nem volt benne, és 
valami olyasmiket gyanított vagy képzelt el dolgokról, amik - nyilván alapvetően valamilyen 
prejudikáció kapcsán -, amik nem voltak, és nem is volt ilyen szándék. Erre több alkalommal 
is volt példa, hogy mi magunk néztünk egymásra, hogy valamit mond rólunk, és nem értettük, 
hogy ez miért van, nem tudtuk, hogy miről beszél. És most is azt gyanítom, hogy az elmúlt 5 
évben ezeknek a konfliktusoknak majd 100%-a inkonkrét félreértésekből adódott, vagy olyan 
elképzelésekből, amik a polgármester úr fejében összeálltak valamilyen fura módon vagy 
valakiknek a közbenjárására, de nem hiszem el, hogy arra volt vagy van oka, hogy így 
beszéljen Szili-Darók Ildikóról. És minden eddigi történet, ami ebből fakadt, az mind egy 
ilyen ..., ahogy megkérdőjelezi az emberi mivoltát, vagy nem tudom, azt mondja, hogy 
milyen, miféle ember ez. Nézzen már tükörbe, hogy miről beszél! Mi az, hogy miféle ember 
ez? Milyen emberi minőség ez? Az Ön emberi minősége milyen, amikor egy nővel üvölt a 
folyosókon? Az Ön emberi minősége milyen, amikor megalázza, megfenyegeti, 
megzsarolja..., egy nőt, az milyen?

Pikó András
Szili-Darók Ildikó.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Azért kérném, hogy ne nőként aposztrofáljanak, hanem képviselőként, 
mert azt hiszem, hogy a nőiségemet soha nem hoztam ide és nem is kívánom. Én köszönöm 
szépen, hogy elmondta polgármester úr ezt, amit mondott a kutyakomédiáról, mert esküszöm, 
egyrészt nem tudom miről beszél, de akkor most legalább próbálom belőni, hogy hol 
keressem a problémát. Én Juhász Julit nagyon-nagyon kedvelem, nagyon-nagyon szeretem. 
Sokan tudják, hogy amikor kórházban feküdtem a Covid-osztályon élet és halál között, akkor 
ő jött, ő hozott steril vattát, hogy ne a kicsit rohadó vattával szedjék ki a kanült a kezünkből. 
Nagyon sokszor megmentett olyan szituációkban, amik nagyon veszélyesek voltak, és soha 
nem tettem ellene. Mindössze ennél a bizonyos szavazásnál, és ezt is mondtam el a 9 
percemben, nem Koroknai Andrást védtem, hanem azt az eljárásrendet szerettem volna 
meggátolni és gátoltuk meg, ami alapján mi is egy hasonlót teszünk egy emberrel. Ha 
megdobnak kővel, akkor ne kővel dobd vissza, hanem jogi eszközökkel. Én a mai napig 
állítom, hogyha akkor ezt megtesszük, akkor Koroknai András felmentéséből egy nagyon- 
nagyon drága pert vesztettünk volna. Nem Juli ellen volt, semmi, amit tettünk, és én 
semmilyen kutyakomédiát nem éreztem. Elnézést, hogyha valakit valamilyen 
viselkedésemmel megsértettem. Nem is emlékszem, hogy mit tettem ezen a bizonyos 
ünnepségen. Én azt tettem, ami a dolgom volt. Semmi komédiában, én úgy érzem, nem 
vettem részt. Ha igen, akkor elnézést kérek mindenkitől. Nem volt szándékos.
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Pikó András
Szarvas Koppány Bendegúz

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Hát akkor nosztalgiázzunk! Azt kell mondjam, egyébként, hogy annak a 
testületi ülésnek a kapcsán, amikor Koroknai Andrásról volt szó, akkor éreztem a 
legkeményebben, legdurvábban, hogy egy gombnyomással forintok millióiról döntünk, és 
hogy ez mekkora felelősség, ugyanis ott választani kellett, hogy az egy Koroknai Andrásnak a 
munkajogi perét kockáztatjuk vagy az általa kirúgott 2 személynek, ami már önmagában 
megduplázza az esetleges költségeket. Ez nyilvánvaló és látható volt. Ezek után a munkajogi 
pertől megkímélni akarásra hivatkozva védeni Koroknai Andrást vagy akadályozni a 
felmentését, erősen szemforgatás. De azt is megemlítem, hogy volt egy 2019-es választás, de 
nem alpolgármesternek választottak meg ott senkit a választók. A választók szavaztak a 
polgármesterről és a képviselőkről, és amikor megválasztották a polgármestert és a 
képviselőket, akkor a győztes koalíció összeült és megbeszélték, hogy milyen struktúrában 
működjön, kezdje meg működését ez az önkormányzat. Emlékszem, ott voltam. Eléggé 
prominens szerepem volt a tárgyalásokban, és ennek során beszéltük meg az 
alpolgármestereket, és ennek során beszéltük meg a bizottsági struktúrát is, és aztán 
időközben ez változott. Nyilván eltérő tapasztalati szinttel ültünk a tárgyalóasztalhoz, 
úgyhogy a tapasztalatok fényében például változtattunk, és habár azt gondoltuk, hogy a 6 
bizottság demokratikusabb, végül a demokrácia és a hatékonyság között egy egyensúlyt 
találva 4 bizottságra alakítottuk át a struktúrát. Van olyan, hogy menet közben változik a 
felállás, mint ahogy egyébként pedig az MSZP eközben szívós, kitartó, következetes 
munkával kiszorította magát a kerület vezetéséből azért, hogy önálló arcéit csináljanak, 
miközben én igazából már akkor ajánlottam volna nekik a munkát az önálló arcéi 
megjelenítésére, csak ezt nem mondtam szembe, mert igyekeztem diplomatikus lenni, 
miközben néha láttuk, hogy az MSZP-sek egymással sem diplomatikusak. Voltak ilyen 
tárgyalási epizódok, de továbbra sem sztorizunk. Igen, nekem volt gyerekszobám, de hogy mi 
volt a velem szemben ülő moszkovita képviselőknek, azt nem tudom. De például a 
moszkovita fiókpárt itteni képviselői azt is megígérték a ciklus elején, hogy konstruktív 
ellenzék lesznek. Emlékszem, Juharos Róbert képviselő mondta ezt az elején, hát, annak pont 
az ellenkezői lettek. Van az, hogy az ember az elején tervez valamit, aztán nem úgy jön ki a 
lépés. Ez néha az illetőn múlik, néha meg nem, mert az biztos, hogy egyébként az a 
fideszesek viselkedésén múlott, hogy ők egyáltalán nem konstruktív ellenzék lettek volna. Ezt 
a szavazók meg is hálálták. Beszélhet itt arról, hogy mit csináltak a szavazók a 
Momentummal. Spéciéi a Momentumnak a mandátumszáma változatlan maradt, tehát a 
Fideszt, ha nem is kiiktatták a kerületben, de minimum a sarokba állították, ami nem csoda 
azután az 5 évnyi hiszti-kommunikáció után, amit valódi politizálás helyett csináltak onnan 
távolról.

Pikó András
Köszönöm szépen. 1 óra 15 perce vitatkozunk. Szeretném kérni mindenkitől, hogy a 
maradékát a képviselő-testület méltóságának próbáljuk meg most már megőrizni. Eléggé 
előrehaladott utat tettünk meg az elvesztés érdekében. Veres Gábornak azt írja nekem a gép, 
hogy már nem engedélyezett... Ez azt jelenti, hogy 3-szor szólt hozzá. Nézzük, frakcióvezető 
volt, igen, és még kétszer kellett neki, tehát nem engedélyezett. Okoz egészségügyi 
problémát, hogy ha nem szól hozzá? Akkor egy perc majd a végén, köszönöm. Vörös Tamás, 
parancsoljon.
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Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Én is úgy érzem, hogy eltértünk egy kissé a tárgytól, és egy olyan 
előterjesztést boncolgatunk, amit megtárgyaltunk. Egyébként szeretném felhívni a figyelmet 
arra, hogy nem zárt ülésen vagyunk. Nem nekünk fog fájni a fejünk emiatt, de azt szeretném 
kérni, főleg azoknak a nem közszereplőknek a védelmében, akik itt alapvetően megemlítésre 
kerültek, ezt tartsák tiszteletben, mind pro, mind kontra. Szerintem ez olyan alapvető érték, 
hogy nem emlegetünk olyan személyeket, akikkel jogviszonyban se vagyunk, nem 
közszereplők, pláne nem olyan kontextusban, mint most. Én ezt nem tartom jogszerűnek sem. 
De arra szeretném kérni ilyenkor a hivatal tisztelt munkatársait, jegyző asszonyt, hogy 
nyugodtan próbáljon, amennyire teheti a vita hevében, bekapcsolódni és szólni, mert nagyobb 
problémákat okozhatunk, mint az, hogy van egy vita. A másik kérdés, itt többen emlegették a 
választások eredményének az értékelését. Én nem gondolom, hogy ebben a napirendi pontban 
kéne megtennünk, mert egyrészről nem ide tartozik, másrészről ennél kicsit komplexebb a 
kép. Én csak annyit szeretnék kérni, és ez magunkra vonatkoztatóan is, tehát normatívan, 
minden képviselőre, hogy szerintem kellő szerénységgel értékeljük a választások 
eredményeit, mert én azt hiszem, és majd elmondom, hogy azért nagyon elégedett, szerintem, 
senki nem lehet a választások eredményével, a polgármester sem, de nem szeretném itt 
kibontani ezt a kérdést, mert nem ide tartozik. Nyilván most a magas labdák sora itt 
elhangzott, hogy ki állt a sarokba, meg minden, azért szeretném jelezni, hogy a 44 százalékos 
helyi támogatottsággal azért nem gondolnám, hogy ezt magunkra kéne értenünk, és a 
szavazóinkra vonatkoztatva meg aztán pláne nem. Úgyhogy ezt nem bontanám ki. Én azt 
szeretném kérni, hogy tartsuk tiszteletben azt, hogy ez a napirend miről szól, tartsuk 
tiszteletben a jogait azoknak, akik nem közszereplők, így nem beszélhetünk róluk nyíltan, - 
függetlenül attól, hogy milyen kontextusban tesszük -, az ő engedélyük nélkül ezt nem 
tehetjük meg. Egyébiránt pedig azt gondolom, és továbbra is úgy vélem, hogy ezeket a vitákat 
nem egy képviselő-testületi ülésen kell lefolytatni, nem azért, mert ne lehetne, hanem azért, 
mert szerintem ezek eldöntött kérdéseknek az újrafelmelegítése, és a koalíciós tárgyalásokat 
ne a képviselő-testületi ülésen folytassuk le, csak ennyit szeretnék kérni, mert nem azért ülnek 
itt egyébként rendkívül kiváló szakemberek a hivatal részéről, hogy ezeket hallgassák 
folyamatosan. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Azon ritka pillanatok egyike, amikor majdnem teljesen egyetértek. 
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. Veres Gábor, gondolom, a személyes 
megtámadtatás címén, úgyhogy, ha megengedik, akkor a napirend vitáját le fogom zárni, és 
akkor a személyes megjegyzésre egy percre megadom a szót Veres Gábornak, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm, Polgármester úr. Nem szeretem az ilyet, de szívesen várnám Szarvas Koppány 
kollégától azt a beszámolót, amit az ő munkájáról leír, és azt vessük össze a Szili-Darók 
Ildikó által megírt beszámolóval, én csak ennyit szeretnék mondani, hogy értem én, hogy a 
munkát ajánlja, de az Ön szájából ez, mondom, 10/10-es. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. A napirendet tehát lezártuk. Szavazás következik, és ez egy titkos 
szavazás. Az Mötv. 76. §-ának d) pontja alapján az alpolgármester megbízatásának 
visszavonásáról a Képviselő-testület titkos szavazással, minősített többséggel dönt. A titkos 
szavazás lebonyolításához az SZMSZ-ünk 41. §-ának (1) bekezdése alapján 3 tagú 
szavazatszámláló bizottságot kell létrehozni a képviselő-testület tagjai közül. Most abban a 
szerencsés helyzetben vagyunk, hogy ha megengedik, akkor mind a 3 frakcióból kérnék 
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szépen egy tagra javaslatot. Kérdezem a Momentum-Párbeszéd frakciót, hogy ki lenne a 
szavazatszámláló?

Sátly Balázs
Könczöl Dávid

Pikó András
Józsefváros Jövőjéért frakció?

Veres Gábor
Stettner István

Pikó András
Fidesz frakció?

Vörös Tamás
Soós György képviselő úr.

Pikó András
Az ügy érdeme miatt azt szeretném javasolni, remélem elfogadják, hogy Stettner István 
legyen a Szavazatszámláló Bizottságnak az elnöke, mert kell, hogy ilyen legyen, de erről 
egyébként a Szavazatszámláló Bizottság fog majd dönteni. Ahhoz, hogy ez a 
Szavazatszámláló Bizottság megalakuljon, egyszerű többséggel szavaznunk kell. Kérem, 
hogy szavazzanak.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
170/2024. (VII. 04.) számú határozata

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy Szili-Darók Ildikó képviselő alpolgármesteri megbízatásának visszavonásával 
kapcsolatos titkos szavazás lebonyolítására a tagjai sorából 3 tagú szavazatszámláló 
bizottságot hoz létre, amelynek tagjai:

1. Stettner István
2. Könczöl Dávid
3. Soós György

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Pikó András
Felkérem a Szavazatszámláló Bizottság tagjait, hogy fáradjanak oda a Szavazatszámláló 
Bizottság részére kijelölt asztalhoz, és kérem, a bizottság válassza meg saját tagjai közül az 
elnökét, és addig, amíg ez megtörténik, 10 perc szünetet fogok elrendelni.

SZÜNET
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Pikó András
Tisztelt Képviselők, azt kérem, hogy aki nem tagja a Szavazatszámláló Bizottságnak, foglalja 
el a helyét. Lenne egy tájékoztató arról, hogy hogyan megy majd a szavazás. Ismertetem a 
szavazás menetét. A titkos szavazás esetén a szavazólapok elhelyezésére urnát kell biztosítani. 
A Szavazatszámláló Bizottságnak a szavazás megkezdése előtt meg kell győződnie arról, 
hogy az urna üres, a szavazólapok száma egyezik a szavazásra jogosultak számával, és ennek 
megtörténte után az urnát le kell zárni. Kérdezem a Szavazatszámláló Bizottságot, hogy ezen 
feltételek teljesültek-e? Igen.
A szavazólapoknak a képviselők részére történő átadását a képviselők névjegyzékén jelölni 
kell. A Szavazatszámláló Bizottság elnöke név szerint fogja szólítani a szavazásra a 
képviselőket, és átadja részükre a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal bélyegzőlenyomatát 
tartalmazó egy-egy darab szavazólapot, amelyet a szavazást követően a kihelyezett urnába 
kell haladéktalanul bedobni. A szavazáshoz tollat kell használni, a szavazólapon az igen, a 
nem vagy a tartózkodás szöveg melletti négyzetben két egymást metsző vonalat kell tenni. 
Érvénytelen szavazat az, hogyha nem hivatalos, bélyegzőlenyomat nélküli szavazólapot adnak 
le; ha ceruzával töltötték ki a szavazólapot; vagy ha nem lehet kétséget kizáróan 
megállapítani, hogy az önkormányzati képviselő hogyan szavazott. Az összes szavazólap 
leadása után a Szavazatszámláló Bizottság megállapítja a titkos szavazás eredményét, 
amelyről tájékoztatja a Képviselő-testületet. A titkos szavazásról külön jegyzőkönyv készül, 
amely a képviselő-testület üléséről készült jegyzőkönyv mellékletét képezi. Most pedig 
átadom a szót a Szavazatszámláló Bizottság elnökének. Bocsánat, most a szavazás közben 
van egy ügyrendi javaslat. Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. A világért se zavarnám meg a szavazás menetét, csak szeretném jelezni, 
hogy a Fidesz-KDNP képviselőcsoportjának tagjai nem vesznek részt a szavazáson. 
Köszönöm szépen. Nyilván ettől még magát a jogszabályok által előírt procedúrát végig kell 
vinni.

Pikó András
Köszönöm. Most tehát akkor a Szavazatszámláló Bizottság elnökéé a szó.

Stettner István
Felkérném a képviselőket, hogy egyenként fáradjanak ki a szavazólapok átvétele céljából, a 
lepecsételt szavazólapok átvételét aláírásukkal igazolják, majd a szavazófülkében töltsék ki a 
szavazólapot, és azokat dobják be az urnába.
Először felkérném Pikó András polgármester urat, fáradjon ki a szavazáshoz.
Felkérném Dr. Erőss Gábor alpolgármester urat.
Felkérném Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszonyt.
Felkérném Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő urat, fáradjon ki.
Felkérném Czeglédy Adám képviselő urat, fáradjon ki.
Felkérném Hermann György képviselő urat, fáradjon ki szavazni.
Felkérném Gondos Judit képviselő asszonyt, hogy fáradjon ki.

Gondos Judit
Háttérből nem hallható hozzászólás.

Stettner István
Felkérném dr. Juharos Róbert képviselő urat, hogy fáradjon ki.
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dr. Juharos Róbert
Nem veszem fel a szavazólapot.

Stettner István
Felkérném Könczöl Dávid képviselő urat, fáradjon ki.
Felkérném Sántha Pétemé képviselő asszonyt, hogy fáradjon ki.

Sántha Péterné
Köszönöm, nem veszem fel a szavazólapot.

Stettner István
Felkérném Sátly Balázs képviselő urat.
Felkérném Soós György képviselő urat.

Soós György
Nem veszek részt a szavazáson.

Könczöl Dávid
Felkérem Stettner Istvánt.
Felkérném Szarvas Koppány Bendegúzt, hogy jöjjön szavazni.
Felkérném Veres Gábor képviselő urat, hogy jöjjön szavazni.
Felkérném Vörös Tamás képviselő urat, hogy jöjjön szavazni.

Vörös Tamás
Nem veszem fel a szavazólapot.

Stettner István
Az utolsó szavazatot is leadta a képviselő úr.

Pikó András
Felkérném a Szavazatszámláló Bizottságot, hogy nyissa fel az urnát és kezdje meg a 
szavazatok megszámlálását, és szíveskedjen a titkos szavazás eredményéről tájékoztatni a 
Képviselő-testületet. Addig szünetet rendelek el.

SZÜNET

Stettner István
Az urnában lévő összes szavazatok száma 11 darab. A szavazásban részt vett 11 fő. Az 
érvényes szavazatok száma 10 darab. Érvénytelen szavazat száma 1 darab. Az igen 
szavazatok száma 6 darab, a nem szavazatok száma 3 darab, a tartózkodás szavazatok száma 
1 darab. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület elutasította a határozati javaslatot.

Pikó András
Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
171/2024. (VII. 04.) számú határozata

Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának visszavonásáról

(6 igen, 3 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el az alábbi határozati javaslatot.

„A Budapest Főváros Vili kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy Szili-Darók Ildikó főállású alpolgármesteri megbízatását 2024. július 5. napjával 
visszavonja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4. ”

A Titkos szavazásról készült jegyzőkönyv és a szavazólapok átvételét igazoló névjegyzék a 
jegyzőkönyv 1. sz. mellékletét képezi.

A Képviselő-testület létszáma - Veres Gábor távozásával -15 főre változott.

Napirend 2. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi 
költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet II. módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Visszatérünk a meghívó szerinti 1. napirendi pont tárgyalására, ez pedig a Javaslat Budapest 
Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024 évi költségvetésről szóló 43/2023-as 
önkormányzati rendelet II. módosítására. A jelen költségvetési rendelet módosításban 
szereplő előirányzat módosítások és átcsoportosítások eredményeként a bevételi és kiadási 
főösszeg is 3.527.886.148 Ft-tal növekszik. Az előterjesztést valamennyi Bizottság 
megtárgyalta. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az előterjesztéshez? 
Nem látok ilyet. Kérdezem a tisztelt Frakcióvezetőket, kívánnak-e szólni? Nem látok ilyet. 
Kérdés? Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Határozati pontonként szeretnék szavazást kérni. Köszönöm szépen. Két határozati pont van.
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Pikó András
Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e, kérdésük, hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A 
napirend vitáját lezárom, és akkor határozati pontonként fogunk menni. Egyébként úgy is van, 
ugye? Bocsánat, Képviselő úr, értelmező kérdésem lenne. Nálam a forgatókönyvben összesen 
1, 2, 3 szavazás lenne. Úgy értelmezem, hogy ez határozati pontonkénti szavazás 
...közbeszólás nem érthető...így van, ezekről külön fogunk szavazni. Eleve is így terveztük. 
Én befogadtam akkor a javaslatot, és ekként fogunk szavazni. Most először a költségvetésről 
szóló rendelet módosításáról című 5 paragrafusból álló rendeletet bocsátom szavazásra. 
Minősített többség szükséges hozzá, kérem a tisztelt Képviselőket, szavazzunk.
10 igen, 5 tartózkodás a szavazati arány.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 10 IGEN, 0 NEM, 5 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 14/2024. (VII. 04.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 2024. 
ÉVI KÖLTSÉGVETÉSRŐL SZÓLÓ 43/2023. (XII. 14.) ÖNKORMÁNYZATI 
RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Pikó András
Most pályázat benyújtásáról az Európai Bizottság által meghirdetett European Urban 
Initiative című felhívásra és a pályázathoz szükséges önrész biztosításáról szóló határozat 
visszavonásáról című 1 pontból álló I. határozati javaslatról döntünk, erről is minősített 
többséggel.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
172/2024. (VII. 04.) számú határozata

a pályázat benyújtásáról az Európai Bizottság által meghirdetett European Urban 
Initiative - Innovative Actions című felhívásra és a pályázathoz szükséges önrész 

biztosításáról szóló 273/2023. (IX.21.) számú határozat visszavonásáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a 273/2023. (IX. 21.) számú határozatát visszavonja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Pikó András
Végül az Ökotárs Alapítvánnyal kötendő szerződésekről szóló 114/2024-es számú határozat 
3. és 4. pontjának módosításáról című 2 pontból álló II. határozati javaslatról döntünk 
minősített többséggel.
10 igen és 5 tartózkodás. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
173/2024. (VII. 04.) számú határozata

az Ökotárs Alapítvánnyal kötendő szerződésekről (3-4-5-Ó pont) szóló 
114/2024. (III. 21.) számú határozat 3. és 4. pontjának módosításáról

(10 igen, 0 nem, 5 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a 114/2024. (III. 21.) számú határozatának 3. és 4. pontját az alábbiak szerint módosítja:

„3. a polgármester a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. 
mellékletének 11.1. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének gyakorlását az 
SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és a határozati javaslat 1. és 2. pontja 
szerint pénzügyi fedezethez a 2024. évi költségvetésben a maradvány terhére 2023. évi 
részvételi költségvetési célként rendelkezésre álló 6.000.000 Ft összegű előirányzatot 
kiegészíti összesen 4.000.000 Ft összegben, melyet a Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 9. mellékletében szereplő Józsefvárosi 
Esélyegyenlőségi Program megvalósítása céltartalék terhére átcsoportosítással biztosítja.

4. felkéri a polgármestert a határozat 3. pontja szerinti előirányzat átcsoportosítás 
végrehajtására, és az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023 .(XII. 14.) 
számú rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére."

2. felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti előirányzat átcsoportosítások 
végrehajtására, az ezek eredményeként felszabaduló 6.000.000 Ft összegű előirányzatnak 
a Józsefvárosi Esélyegyenlőségi Program megvalósítása céltartalékba történő 
visszapótlására, és felkéri a változásoknak az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről 
szóló 43/2023.(XII. 14.) számú rendelet soron következő módosításában történő 
átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont tekintetében: 2024. július 4.,

a 2. pont tekintetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) számú rendelet soron következő módosítása

25



Napirend 3. pontja:
Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati 
rendelet módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Pikó András
A 3. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat szociális és gyermekjóléti ellátásokról 
szóló önkormányzati rendelet módosítására. Az előterjesztés azt javasolja, hogy a szociális 
rendeletben szereplő újszülött ajándékcsomag jelenlegi bruttó 15.000 forintos értéke 
emelődjön meg legfeljebb bruttó 40.000 forintra, utánkövetjük egyébként a valóságot, mert 
már most is sokkal többet költünk erre. A napirend vitáját megnyitom. Az előterjesztést a 
Bizottságok megtárgyalták. Kérdezem Erőss alpolgármester urat, hogy van-e szóbeli 
kiegészítése? Parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót, csak röviden, hogy tegnap a Bizottságon volt egy nagyon jó és 
érdekes szakmai vita arról, hogy jó formája-e ez a fajta támogatás az újszülöttek üdvözlésének 
és megajándékozásának. Aztán végül abban maradtunk, hogy igen. Ott elmeséltem egy 
történetet, amit egy mondatban összefoglalok, hogy Finnországban annyira büszkék erre a 
baba-csomagra, hogy ott a Finn Nemzeti Múzeumban - a saját szememmel láttam - egy külön 
tároló örökíti meg azt, és a finn jóléti állam szimbólumává vált az a csomag, amit kap minden 
finn újszülött. Végül is az is jó, csak azért, mert felmerült, hogy inkább pénzben adjuk a 
támogatást, úgyhogy ezért végül abban maradtunk a Bizottságban is, meg itt is kérem, hogy 
ezt támogassák, hogy ezt a formát megőrizzük, természetesen megemelt összeggel, ahogy az a 
javaslatban szerepel. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előtelj esztéshez? Nem látok ilyet: Frakcióvezetői hozzászólásra van-e igény? Nem látok ilyet. 
Képviselői kérdések, hozzászólások? Nincs. Nem látok több hozzászólást. A napirend vitáját 
lezárom, és szavazásra bocsátom a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról című 2 §-ból álló rendeletet, minősített többséggel 
döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 15 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 15/2024. (VII. 04.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
SZOCIÁLIS ÉS GYERMEKJÓLÉTI ELLÁTÁSOKRÓL SZÓLÓ 35/2023. (X. 19.) 
ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Pikó András
Szükséges fedezetet biztosítunk egy 2 pontból álló határozati javaslat elfogadásával, 
minősített többséggel döntünk erről is. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen. Köszönöm szépen.

26



Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
174/2024. (VII. 04.) számú határozata

az újszülött ajándékcsomag kibővítéséhez szükséges fedezet biztosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a polgármester - a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti es Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. melléklet 
11.1. pontja, valamint a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet 13. § (1) bekezdés m) pontja szerint átruházott - feladat- és 
hatáskörének gyakorlását az SZMSZ 31.§ (1) bekezdése szerint magához vonja, és az 
újszülött ajándékcsomag támogatásra a 2024. évre 2.000.000 Ft többlet pénzügyi 
fedezetet biztosít a 2024. évi költségvetéséről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet 9. melléklete szerinti Általános tartalék terhére;

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti előirányzat átcsoportosítás 
végrehajtására, és a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidők: 1. pont esetében: 2024. július 4.;

2. pont esetében: a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Napirend 4. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi 
költségvetését érintő döntésekre
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 4. napirendi pont tárgyalására térünk át: Javaslat Budapest Főváros VlII.kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő döntésekre. A határozott 
idejű szerződések esetében a feladatellátó partner szerződése 2024. december 31-én lejár. A 
folyamatos feladatellátás érdekében szükséges az előzetes kötelezettségvállalás 500 millió Ft 
értékben. Ez a lényege ennek az előterjesztésnek. A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 
megtárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e 
kérdésük? Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm. Egy tisztázó kérdést szeretnék feltenni. Egyik, hogy az I. határozati pontnál a 
multifúnkciós eszközök, azok mit takarnak, azt legyenek kedvesek mondják el nekem, nem 
derült ki. A másik ez egy ilyen értelmező kérdés. Gondolom, hogy az 500 millió forintos 
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kötváll. az a teljes csomagra vonatkozik, mert kicsit összecsúszott a szövegben is. Olyan, 
mintha pénzügyi szolgáltatásokra tennénk el ennyit. Nem volt ugye nyilván, az egy külön 
bekezdés volt, de nem volt vizuálisan elkülönítve. Vélelmeztem, de azért szeretném tisztázni, 
hogy nem számlavezetési díjra szeretnénk évente 100 millió forintot elkölteni, ha jól 
értelmeztem, hogy ha ez így rendben van, akkor a részünkről támogatható az átvezetés. 
Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Most mondja Jegyző asszony, hogy Kovács Ádám György informatikai 
irodavezető úr válaszol, parancsoljon.

Kovács Ádám György
Köszönöm a szót, Polgármester úr. Az I. határozati pontnál a multifunkciós eszközök a 
nyomtatókat takarják.

Pikó András
Miket?

Kovács Ádám György
Nyomtatókat, multifúnkciós nyomtatókat és ezeknek a szolgáltatására vonatkozik.

Pikó András
A Gazdasági vezető asszonyt kérdezném, hogy a számlavezetés ügyben nyugtasson meg 
bennünket.

Hőrich Szilvia
Igen, ez a komplett banki szolgáltatás, a számlavezetői szerződésben nemcsak számlavezetés, 
hanem egyéb banki szolgáltatások nyújtása is szerepel, tehát a most hatályos számlavezetői 
szerződésünkben, és ez, ahogy látszik, ugye összesítettük, akik annak idején részt vettek a 
közbeszerzési eljárásban, tehát a 100%-ban önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok, 
intézmények, hivatal és az Önkormányzatnak az összes díját jelenti. Ez nemcsak 
számlavezetés, hanem minden egyéb más, amit ehhez kapcsolódóan nyújt a bank.

Pikó András
Köszönöm szépen. Vörös Tamás, parancsoljon, még kérdés?

Vörös Tamás
Igen. Akkor jól értem, hogy az 500 millió Ft az csak a VII. határozati pontra vonatkozó 
költségeket takaija?

Hőrich Szilvia
Igen, az csak a VII-es.

Vörös Tamás
Azért jó lett volna lebontani, majd ezt hozzászólásban kérdezzem meg, vagy hogyha esetleg el 
tudják mondani tételenként, hogy ez mit takar, akkor lehet, hogy tudnánk tisztázni, mert azt 
hittem, hogy egy ilyen szemantikai, dokumentum szerkesztési probléma áll a háttérben. 
Köszönöm.
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Hőrich Szilvia
Bekértem... mondhatom?

Pikó András
Parancsoljon.

Hőrich Szilvia
Bekértem az összes adatot, tehát mind az intézményektől, mind pedig a gazdasági 
társaságoktól és ez az egyes években eddig tehát ‘21-től ‘23-ig lezárt években, a banki 
szolgáltatásaik költsége megemelve egy inflációs hatással, és ez egy becsült értéke ennek a 
banki szolgáltatásnak, de ez nem csak számlavezetés, hanem minden egyéb más, ami ebben a 
szerződésben van. Fel tudom kérni azt a szerződést. Fölhozom az irodámból, mert ez ide nem 
lett csatolva, és akkor akár meg is tudja nézni, Képviselő úr.

Pikó András
Kérdezem a Tisztelt Képviselő urat, hogy megelégszik ezzel a válasszal vagy találjunk 
valamilyen megoldást arra, hogy ... ?

Vörös Tamás
Azt gondolom, hogy ... és nemcsak nekem, hanem a Tisztelt Képviselő-testület minden 
tagjának azért nem lenne hátrányos, hogy megismerik, hogy miről van szó, mert ez egy 
ránézésre azért egy nagyon komoly összeg banki szolgáltatásra. Gyakorlatilag 100 millió 
forint/év, ha jól látom, azért ez nem biztos, hogy mellőzhető ennek a részletes lebontása 
ahhoz, hogy erről dönteni tudjunk. Nem is gondoltam, hogy az lesz a válasz, hogy ez egy 
másik szám, de akkor viszont nézzük meg, vagy a következő testületi ülésen, tekintettel arra, 
hogy 2025-29. évi köt.váll.-okról van szó. Azt gondolom, hogy akár a következő testület, akár 
ez a testület dönt róla, nem gondolnám, hogy életbevágóan fontos és sürgős erről dönteni.

Pikó András
Kérdezem Gazdasági vezető asszonyt, hogy amennyiben az új testület dönt erről, akkor 
kivennénk ezt a határozati javaslatot, és akkor az alakuló ülésre hoznánk be, hogy az okoz-e 
bármilyen fennakadást a működésben? ... közbeszólás nem érthető ... Mert közbesz nem 
megy át. Erről mindenféleképpen most kellene döntenünk?

Hőrich Szilvia
Kbt. hatálya alóli kivétel, december 31-ével jár le a szerződés, ugye ezt már a közbeszerzési 
tanácsadóval tisztáztuk, és ezért kell rá ez a fedezet. Ez annyi, hogy rendelkezésre álljon, meg 
tudjuk kötni. Szerintem nincs akadálya, ha októberben tudunk erről dönteni az alakuló ülésen, 
részemre az is megfelel, és akkor kiegészítjük majd ezt a döntést, hogy az aláírt szerződést 
hozzácsatoljuk. .. .közbeszólás nem érthető... Nem lesz közbeszerzés.

Pikó András
Azt kérdezi a KPB elnöke, hogy miért volt a legutóbb közbeszerzés, ha most nem kell?

Hőrich Szilvia
Azt nem tudom. A közbeszerzésin még nem voltam itt, én csak a végére értem ide. Ez a Kbt. 
hatálya alól kivett szolgáltatás.
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Pikó András
Értem, jó, akkor amennyiben nincsen a képviselő-testületnek ez ellen kifogása, akkor egy 
ügyrendi javaslattal élnék. A VII. határozati javaslatról nem fogunk dönteni, hanem átkerül a 
kérdés az októberi alakuló ülésre. Erről viszont most szavaznunk kell. Kérem, hogy fogadják 
el akkor ezt a javaslatot, és akkor viszont részletezni fogjuk. Ez ügyrendi, tehát egyszerűvel.
15 igen, tehát akkor kérem majd, hogy erre figyeljünk, hogy az októberi alakuló ülésre 
kerüljön be ez a kérdés azzal a bontással, amelyet képviselő úr kért, hogy valóban tudjunk 
róla dönteni.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
175/2024. (VII. 04.) számú határozata

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Pikó András ügyrendi javaslatát, miszerint a VII. határozati javaslatról jelen 
ülésen nem hoz döntést a Képviselő-testület; az majd átkerül a 2024. októberi alakuló ülés 
napirendjére.

Pikó András
Kérdezem a tisztelt Képviselőket, Frakcióvezetőket, hogy van-e kérdésük, illetve 
hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom, szavazás következik. Először a 2 
pontból álló I. határozati javaslatról fogunk dönteni, ez az ügyfélszolgálati és 
családtámogatási irodával kapcsolatos beszerzésről szól, informatikai pénzügyi fedezetet 
biztosítunk, minősített többség szükséges hozzá.
Köszönöm szépen. 15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
176/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal Ügyfélszolgálati és Családtámogatási Irodája által 
használt ügyfélszolgálati informatikai integrált CFM rendszer üzemeltetésére és 

karbantartására vonatkozó support szerződés pénzügyi fedezetének biztosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy:

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal részére a 2025. 
évben az ügyfélszolgálati informatikai integrált CFM rendszer üzemeltetésére és 
karbantartására vonatkozó support szerződés vonatkozásában 504.000 Ft + Áfa, bruttó 
640.080 Ft összegben pénzügyi fedezetet biztosít;

2. felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat 1. pontjában meghatározott 
előirányzat betervezéséről az Önkormányzat 2025. évi költségvetésében.
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Felelős: polgármester
Határidő: az 1 .-2. pont vonatkozásában: az Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló

rendeletének elfogadása

Pikó András
A 2 pontból álló, II. határozati javaslatról fogunk most dönteni. Minősített többség szükséges 
hozzá. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
177/2024. (VII. 04.) számú határozata

2 db FortiGate 200F tűzfal eszközhöz tartozó 1 éves licenszek beszerzéssel kapcsolatos 
költségvetési döntések meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy:

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal részére a 2025. 
február 09. napjától 2026. február 08. napjáig tartó időszakra 2 db FortiGate 200F tűzfal 
eszközhöz tartozó 1 éves licenszekre nettó 3.407.794 Ft + ÁFA, bruttó 4.327.898 Ft 
összegben pénzügyi fedezetet biztosít a 2025. évi költségvetésben;

2. felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat 1. pontjában meghatározott 
előirányzat betervezéséről az Önkormányzat 2025. évi költségvetésben.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pont vonatkozásában: az Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló

rendeletének elfogadása

Pikó András
Most a WinTiszt humánpolitikai program éves licencével kapcsolatos III. határozati javaslat 
következik, itt is minősített többséggel szükséges elfogadnunk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
178/2024. (VII. 04.) számú határozata

WinTiszt humánpolitikai program éves licenszre és a vele járó jogkövetési szolgáltatásra 
vonatkozó szerződés pénzügyi fedezetének biztosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy:
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1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal Személyügyi Iroda 
által használt WinTiszt humánpolitikai program éves licenszére és a vele járó jogkövetési 
szolgáltatásra a 2025. évi költségvetésben nettó 1.124.700 Ft + ÁFA, bruttó 1.428.369 Ft 
összegben pénzügyi fedezetet biztosít;

2. felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat 1. pontjában meghatározott 
előirányzat betervezéséről az Önkormányzat 2025. évi költségvetésében.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pont vonatkozásában: az Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló

rendeletének elfogadása

Pikó András
A multifunkciós eszközök beszerzéséről szóló IV. határozati javaslatról szintén minősített 
többséggel döntünk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
179/2024. (VII. 04.) számú határozata

a multifunkciós eszközök üzemeltetési kiadásához szükséges Polgármesteri Hivatal 
2025. évi költségvetésében biztosítandó pénzügyi fedezetének biztosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy:

1. a Polgármesteri Hivatalban használt multifunkciós eszközök teljes körű üzemeltetési 
szerződésének megkötésére 2025. január 1-töl 2025. december 31-ig terjedő időszakra a 
2025. évi költségvetésben nettó 12.000.000 Ft + Áfa (bruttó 15.240.000 Ft) összegben 
pénzügyi fedezetet biztosít;

2. felkéri a polgármestert az előirányzatnak az Önkormányzat 2025. évi költségvetésébe 
történő betervezésre.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pont vonatkozásában: az Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló

rendeletének elfogadása

Pikó András
Az Önkormányzati tévé médiaszolgáltatási kiadásainak pénzügyi fedezetét biztosíthatjuk, 
hogyha elfogadjuk minősített többséggel az V. határozati javaslatot.
15 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
180/2024. (VII. 04.) számú határozata

Önkormányzati TV médiaszolgáltatási kiadásainak 2025-2028. évekre történő 
pénzügyi fedezetének biztosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy:

1. az Önkormányzati TV médiaszolgáltatási feladatok elvégzésére, a 48 hónapra szóló 
szolgáltatási szerződés megkötéséhez a 2025-2028. években 13.680.000 Ft + Áfa, bruttó 
17.373.600 Ft összegben pénzügyi fedezetet biztosít az alábbi évenkénti bontásban:

2025. évben 3.420.000 Ft+Áfa,
2026. évben 3.420.000 Ft+Áfa,
2027. évben 3.420.000 Ft+Áfa,
2028. évben 3.420.000 Ft+Áfa.

2. felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat 1. pontjában meghatározott 
előirányzat betervezéséről az Önkormányzat 2025-2028. évi költségvetésében.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont vonatkozásában: az Önkormányzat 2025-2028. évi költségvetésről

szóló rendeletéinek elfogadása

Pikó András
MikroDAT üzemeltetés pénzügyi fedezetének biztosításáról szól a VI. határozati javaslat, 
erről döntünk minősített többséggel.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
181/2024. (VII. 04.) számú határozata

MikroDat üzemeltetés, karbantartás, támogatás kiadásainak a Polgármesteri Hivatal 
2025. évi költségvetésében biztosítandó pénzügyi fedezetének biztosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy:

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal részére a 2025. 
évben a MikroDat üzemeltetés, karbantartás, támogatás kiadásaira vonatkozó 
szolgáltatási szerződés vonatkozásában 2.970.000 Ft + Áfa, bruttó 3.771.900 Ft 
összegben pénzügyi fedezetet biztosít;
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1. felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat 1. pontjában meghatározott 
előirányzat betervezéséről az Önkormányzat 2025. évi költségvetésében.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pont vonatkozásában: az Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló

rendeletének elfogadása

Napirend 5. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ Szervezeti és 
Működési Szabályzatának jóváhagyására, valamint alapító okiratának elfogadására, és 
a LÉLEK programmal kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Az 5. napirendi pontnál tartunk: Javaslat Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti 
Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására, valamint Alapító Okiratának 
elfogadására, és a Lélek programmal kapcsolatos döntések meghozatalára. A döntés célja a 
LÉLEK program megfelelő működéséhez szükséges kiléptető lakások biztosítása, valamint a 
bérlőkijelölési jog biztosítása a JSZSZGYK részére. Egy tagóvoda megszűnt, egy másiknak a 
neve megváltozott, 2 fővel bővül a létszámkeret. Ezeket a változásokat az alapító okiratban is 
át kell vezetni, ehhez viszont képviselő-testületi döntés szükséges. Az előterjesztést a 
Bizottságok megtárgyalták. Tájékoztatom a képviselőket, hogy július 3-án cseremellékletet 
kaptak. Ez a 2. számú melléklet, és az előterjesztés 4. számú mellékletében 2 elírás miatt 
javításra szorulnak szövegrészek. A 13. oldalon egy dátum, mármint hogy július 1-jétől és 
nem február 1-jei naptól, az SZMSZ 37. oldalán pedig szintén a hatálybalépés július 15-e és 
nem pedig március 1-je.
A napirend vitáját megnyitom, kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Frakcióvezetői hozzászólás, illetve képviselői hozzászólás, kérdés? Nem 
látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom a 2 §-ból álló rendeletet, 
minősített többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 15 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 16/2024. (VII. 04.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
BUDAPEST JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT VAGYONÁRÓL ÉS A VAGYON 
FELETTI TULAJDONOSI JOGOK GYAKORLÁSÁRÓL SZÓLÓ 66/2012.(XII. 13.) 
ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.
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Pikó András
Most az alapító okirat ingatlan és az ingatlan használati szerződések módosításáról címet 
viselő 10 pontból álló I. határozati javaslat következik. Erről is minősített többséggel döntünk. 
Kérem, hogy szavazzunk.
Köszönöm. 15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
182/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
létszámváltozásáról, valamint alapító okiratának és ingatlan-használati 

szerződésének módosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. visszavonja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének 100/2024. (III. 21.) számú határozatát;

2. a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ alábbi telephelyeinek 
kijelölését 2024. július 5. napjával megszünteti:

hrsz. cím em. ajtó alapterület
35128//0 Bauer S. u. 9-11 fsz. 1. komfortos

35377//0 Dobozi u. 17 I. 20. félkomfortos

3. a következő ingatlanokat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti 
Központ új telephelyeiként - „Lakóingatlan szociális célú bérbeadása, üzemeltetése” 
alaptevékenysége feladat-ellátási helyeként - 2024. július 5. napjával kijelöli, és az 
ingatlanok felújítását követően a Józsefvárosi Szociális és Gyermekjóléti Központ 
ingyenes használatába adja határozatlan időre a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Központ közfeladatának ellátása céljából, a közfeladat ellátásához 
szükséges mértékben:

hrsz. cím em. ajtó alapterület
35496//0 Szigetvári u. 4 Fsz. 4. komfortos

36268//0 Tömő u. 5 I. 28. félkomfortos

35159/A/31 József u. 47 IV. 2 összkomfortos

35685//0 Futó u. 27 II. 30. komfortos

35136/A/ll Szerdahelyi u. 18 I. 11. komfortos

35082//0 Nagy Fuvaros u. 26. II. 33 komfortos
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4. a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ engedélyezett 
költségvetési létszámkeretét 2024. július 5. napjától 41101 LÉLEKHÁZ, LÉLEK 
PROGRAM címen 13,0 főről 1,0 fővel megemeli, így a módosított létszám 14,0 fő 
lesz, ennek megfelelően az intézmény összes engedélyezett létszáma 263,5 főről 264,5 
főre változik;

5. a polgármester a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. 
melléklet 11. pont 11.1. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének 
gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és a határozati 
javaslat 4. pontja szerinti létszámemeléshez kapcsolódó kiadások pénzügyi 
fedezetét 2024. évre mindösszesen 3.225.080 Ft összegben a 2024. évi költségvetésről 
szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 9. melléklet Általános tartalék 
terhére átcsoportosítással biztosítja az alábbi bontásban:

Személyi juttatások: 2.405.600 Ft
Munkaadót terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó: 331.478 Ft 
Dologi kiadások: 88.002 Ft
Beruházások: 400.000 Ft

- Ebből:
- „LÉLEKHÁZ, LÉLEKPROGRAM - kis- és nagyértékü 

gép, berendezés, felszerelés beszerzés (bútorok, 
kisgépek, stb.)” 150.000 Ft

- „LÉLEKHÁZ, LÉLEKPROGRAM - informatikai 
eszközök beszerzése” 250.000 Ft

6. felkéri a polgármestert a határozat 5. pontja szerinti előirányzat-átcsoportosítás 
végrehajtására, és a 2024. évi költségvetésről szóló 42/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére;

7. elfogadja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ Alapító 
okiratát módosító okiratot és a módosítással egységes szerkezetbe foglalt Alapító 
okiratát, az előteijesztés 2. számú mellékletében foglalt tartalommal, melyek a Magyar 
Államkincstár által történő törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjával 
lépnek hatályba;

8. felhatalmazza a polgármestert a határozat 7. pontjában meghatározott Alapító okiratot 
módosító dokumentum aláírására és a Magyar Államkincstár esetleges hiánypótlási 
felszólításának teljesítésére azzal, hogy a hiánypótlás teljesítése jelen határozattal nem 
lehet ellentétes és az Alapító okiratot lényegi - helyreigazítási kérdésnek nem 
minősülő - kérdésekben nem módosíthatja;

9. módosítja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központtal a 
628/2021. (XI. 18.) számú képviselő-testületi határozat alapján megkötött ingatlan
használati szerződést az előterjesztés 3. számú mellékletében foglalt tartalom szerint;

10. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti 
szerződésmódosítás aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidők: az 1-5. pontok esetében: 2024. július 04.,

a 6. pont esetében a költségvetési rendelet következő módosítása,
a 7. és a 9. pontok esetében 2024. július 04., 
a 8. és a 10. pontok esetében 2024. augusztus 31.

Pikó András
Most a JSZSZGYK módosított Szervezeti Működési Szabályzatának jóváhagyásáról című 2 
pontból álló II. határozati javaslat következik. Egyszerű többséggel döntünk róla.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
183/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ módosított 
szervezeti és működési szabályzatának jóváhagyásáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. jóváhagyja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ - 
intézményvezetője által benyújtott - módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
Szervezeti és Működési Szabályzatát az előterjesztés 4. számú mellékletében foglalt 
tartalommal, mely a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ - 
Budapest Főváros VIII. kerület Önkormányzat Képviselő-testületének 182/2024. (VII. 
04.) számú határozatával elfogadott - alapító okirat módosításai Magyar Államkincstár 
által a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzésének napján lép hatályba;

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontjában meghatározott dokumentum aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont tekintetében: 2024. július 04.,

2. pont tekintetében: 2024. július 31.

Pikó András
A JSZSZGYK számára bérlőkijelölési jogot biztosítunk, ha elfogadjuk a III. határozati 
javaslatot, egyszerű többséggel.
15 igen, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
184/2024. (VII 04.) számú határozata

bérlőkijelölési jog biztosításáról
a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ részére

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló, 35082 
helyrajzi számú, természetben a Budapest VIII. kerület, Nagy Fuvaros utca 26. II. 
emelet 38. ajtó szám alatti, 27 m2 alapterületű lakás tekintetében térítésmentesen 10 
évre szóló, határozott idejű bérlőkijelölési jogot biztosít a Józsefvárosi Szociális 
Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ részére;

2. a határozat 1. pontja alapján Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat az előterjesztés 5. számú melléklete szerinti tartalommal bérlőkijelölési 
jogra vonatkozó megállapodást köt a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Központtal,

3. felhatalmazza a polgármestert a 2. határozati pont alapján az előteljesztés 5. számú 
melléklete szerinti megállapodás aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont tekintetében: 2024. július 04.,

3. pont tekintetében: 2024. július 31.

Napirend 6. pontja:
Javaslat a Budapest VIII. kerület, Dugonics u. 17-21. szám alatti ingatlan értékesítésére 
kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

Pikó András
Most a 6. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat Budapest Vili. Kerület Dugonics 
utca 17-21. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával 
kapcsolatos döntés meghozatalára. Az előterjesztő a Tulajdonosi Bizottság elnöke. A döntés 
célja az önkormányzati ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredménytelenségének a 
megállapítása. A Tulajdonosi Bizottság a 361/2024-es számú határozatával javasolja a 
Képviselő-testületnek az előteij esztés elfogadását. A napirend vitáját megnyitom, kérdezem a 
tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük? Nem látok ilyet. Hozzászólás? Ilyet sem látok. A 
napirend vitáját ezzel lezárom, akkor az 1 pontból álló határozati javaslatról döntünk egyszerű 
többséggel, tehát a Dugonics utca 17-21. számú ingatlan értékesítésére kiírt pályázat 
eredménytelenségét állapítjuk meg. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
185/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Budapest VIII. kerület, Dugonics u. 17-21. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt 
pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest VIII. 36034 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Dugonics utca 17-21. szám alatti, 2938 m2 alapterületű telken elhelyezkedő, kivett általános 
iskola megnevezésű ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 86/2024. (III. 21.) számú 
határozata alapján kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Napirend 7. pontja:
Javaslat a Budapest VIII. kerület, Szerdahelyi u. 9. szám alatti ingatlan értékesítésére 
kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

Pikó András
Köszönöm szépen. A 7. napirendi pont egy hasonló napirend, mint az előző volt: A 
Szerdahelyi utca 9. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredményének 
megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára tesz javaslatot ez az előteljesztés. A 
döntés célja az önkormányzati ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredménytelenségének a 
megállapítását kérik tőlünk. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, 
hozzászólásuk, frakció vezetők vagy képviselők? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom, 
és az 1 pontból álló határozati javaslatot szavazásra bocsátom, egyszerű többséggel döntünk. 
Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
186/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Budapest VIII. kerület, Szerdahelyi u. 9. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt 
pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest VIII. 35327 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Szerdahelyi utca 9. szám alatti, 698 m2 alapterületű, kivett beépítetlen terület megnevezésű 
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ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 94/2024. (III. 21.) számú határozata alapján kiírt 
pályázatot eredménytelennek nyilvánítja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Napirend 8. pontja:
Javaslat a Budapest Vili, kerület, Bauer Sándor u. 13. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

Pikó András
A 8. napirendi pont tárgyalása következik: Bauer Sándor utca 13. szám alatti ingatlan 
értékesítésére írtunk ki pályázatot, ez is eredménytelen lett. Azt kéri a Bizottság, hogy ezt 
fogadjuk el. Az előterjesztés erről szól. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e 
kérdésük, hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Az 1 pontból álló 
határozati javaslatról döntünk egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen a döntés.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
187/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Budapest VIII. kerület, Bauer Sándor u. 13. szám alatti, 35127 hrsz.-ú ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 

meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest VIII. 35127 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Bauer Sándor utca 13. szám alatti, 649 m2 alapterületű, kivett lakóház, udvar, gazdasági 
épület megnevezésű ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 90/2024. (III. 21.) számú 
határozata alapján kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Pikó András
Zárt ülés következik. A 9-től-12-es napirendi pontokról fogunk majd dönteni. Kérem a zárt 
ülés feltételeinek biztosítását.

ZÁRT ÜLÉS
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Napirend 9. pontja:
Javaslat a Budapest VIII. kerület, Tolnai Lajos u. 37. szám alatti ingatlan értékesítésére 
kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése alapján 
meghozott 169/2024. (VII. 04.) sz. KT. határozat értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 188/2024. (VII. 04.) sz. 
Képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 10. pontja:
Javaslat a Budapest VIII. kerület, Karácsony Sándor u. 29. szám alatti ingatlan 
értékesítésére kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése alapján 
meghozott 169/2024. (VII. 04.) sz. KT. határozat értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 189/2024. (VII. 04.) sz. 
Képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 11. pontja:
Javaslat a Budapest VIII. kerület, Sárkány u. 12/b. szám alatti ingatlan értékesítésére 
kiírt pályázat eredményének megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése alapján 
meghozott 169/2024. (VII. 04.) sz. KT. határozat értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 190/2024. (VII. 04.) sz. 
Képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend 12. pontja:
Javaslat a lakhatási támogatási ügyben hozott 
ellen benyújtott fellebbezés elbírálására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

iktatószámú határozat

ZÁRT

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 191/2024. (VII. 04.) sz. 

képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

NYILVÁNOS ÜLÉS

Napirend 13. pontja:
Javaslat bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás megkötésére a Budapesti Rendőr
főkapitánysággal
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 13. napirendi pontnál tartunk: Javaslat bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás 
megkötésére a Budapesti Rendőr-főkapitánysággal. A döntés célja az, hogy a VIII. kerületben 
ténylegesen szolgálatot teljesítő rendőrök lakhatásának biztosítása érdekében bérlőkijelölési 
jogot biztosítsunk a Budapesti Rendőr-főkapitányság részére. A Rendőrségtől jött ez a fajta 
kérelem, amit befogadtunk és támogatunk. Az előteljesztést a SZELOB megtárgyalta. A 
napirend vitáját megnyitom. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez. Eröss Gábor, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. A Bizottsági ülésen már pedzegettem és kérdés 
formájában szeretném újra feltenni illetve kibővítve egy másik kérdéssel, hogy van-e esetleg 
arra lehetőségünk, ha nem is most, hogy hosszú távon egy kicsit több rálátást kapjunk arra, 
hogy a Rendőrség maga hogyan gazdálkodik ezekkel a - most nevezzük így - közszolgálati 
lakásokkal. Most tudom, hogy éppen bérlőkijelölési jogot alapítunk, mert éppen változik a 
jogi helyzet, de hogy lényegileg ezek közszolgálati lakások, és itt pont arra gondolok, hogy 
amikor a közszolgálati lakásokkal szemben más típusú lakástámogatási szisztémát vezettünk 
be, az pont azért is volt, mert bizonyos igazságossági kérdéseket fel tud vetni. Ezt most csak 
felvetésként mondom, az, hogy mondjuk adott esetben az egyik alacsony jövedelmű rendőr 
kap ilyen olcsó lakást, míg a másik, akinek ugyanolyan alacsony a jövedelme, esetleg már 
nem kap, mert már nincs több a készleten. Most ez csak egy elméleti lehetőség, tehát a 
kérdésem az, hogy ha már végül is az önkormányzati vagyonnal gazdálkodunk, és nyilván 
célunk az, hogy Józsefváros közbiztonságát minél több rendőr szolgálja, tehát ez az egyik 
kérdés, hogy bírunk ilyen rálátással ezeknek a lakásoknak a Rendőrség általi felhasználására? 
A másik pedig, hogy szintén legalább hosszútávon vagy hosszabb távon vagy középtávon 
elképzelhető-e, hogy a Rendőrséggel egy olyan megállapodást kössünk, amiben az általunk 
nyújtott vagyonért cserébe, amit a rendelkezésükre bocsátunk, most bérlőkijelölési jog 
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formájában, azért kérhetünk-e valamit, például a közterületeken biztosított X órányi 
szolgálatot a Rendőrség részéről? Köszönöm.

Pikó András
Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e még kérdésük? Amennyiben nincs, akkor, mint 
a Rendőrséggel tárgyaló megpróbálom megválaszolni. A Rendőrség nagyon sokfajta 
szempontot mérlegel akkor, amikor a rendőrök elhelyezéséről dönt ezekben a lakásokban: 
Ezek közül az egyik biztosan a szociális és egzisztenciális helyzet, a másik pedig a szakmai, 
vagy rendörszakmai helyzet, hogy kire van igazából szükség. Nem tartom magunkat kellően 
felkészültnek ahhoz, hogy rendörszakmai kérdésekben tudjunk dönteni, de az szerintem 
elképzelhető, hogy anélkül, hogy a Rendőrségnek az autonómiáját megsértenénk, kapnánk 
erről tájékoztatást. Ezt a Rendőrkapitány úrral meg fogom beszélni, amennyiben azt fogja 
mondani, hogy a bérlőkijelölési jog felhasználásában szeretne autonóm módon eljárni, és nem 
akar bennünket tájékoztatni, akkor szét fogom tárni a kezemet és azt fogom mondani, hogy ez 
természetes. Egyébként más esetben is van hasonló ilyen. Az, hogy a Rendőrség, illetve a 
közbiztonság fenntartásánál milyen szolgáltatást nyújt, abban az esetben bármennyire is 
furcsa, nem vagyunk üzleti viszonyban a Rendőrséggel. Mi a Rendőrséget azért támogatjuk, 
mert nagyra tartjuk, illetve fontosnak tartjuk a közbiztonsági feladatellátását. Magyarán, kicsit 
visszásnak gondolnám, hogyha azt mondanám, hogy a lakásért cserébe legyenek többet még 
kint, mert ugye ez feltételezné, hogy nincsenek kint, és ezen tudnának segíteni, hogyha ez így 
lenne, akkor egyszerű lenne csak azt mondani, hogy meg fogjuk vonni a lakásokat, ami 
szerintem egyetlenegy képviselő-testület egyetlenegy képviselőjének sem jut eszébe, hanem 
ugye mivel nagyjából el kell fogadnunk azt, hogy a Rendőrség maximális jelenlegi 
állapotában, maximális erőbedobással küzd, ezért mi egyféleképpen tudjuk ezt a dolgot 
fokozni, plusz pénzügyi támogatással, amennyiben a Rendőrség ezt fel tudja használni, hogy 
ez mindig egy alku kérdése, hogy ha fizetünk plusz külön szolgáltatást, akkor azt meg tudják- 
e oldani. Van, amikor magyarán, bármennyire is furcsa, egy közcélról van szó, amiben az 
Önkormányzat egyszerre megrendelő, egyszerre érdekelt fél, de mindenesetre nem egy üzleti 
partner. Azt hiszem, hogy az a válasz, hogy jó viszonyban kell lenni a Rendőrséggel, és akkor 
ezek az információk azért biztonsággal megérkeznek, de nyilvánvalóan erre való az, hogy 
minden hónapban vagy minden évben egyszer a Kapitány úr bejár. Nyilván az új képviselő
testületen, hogyha ez a kérdés előkerül, akkor lehet még ezen finomítani, én most csak ennyit 
tudtam mondani. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy hozzászólásuk van-e a napirendhez? 
Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Tényleg, csak nagyon röviden. Nem tartom szerencsésnek 
Alpolgármester úr felvetését, vagy maximum abban a formában, hogy akkor ez egy normatív 
rendezésnek kell lennie, tehát azért a Rendőrség, Katasztrófavédelem bérlőkijelölési joga az 
nem a 2019-es ciklusban, hanem jóval előtte elkezdődött, kvázi támogatási forma, aminek 
egyébként az alapját az adja, hogy bármennyire is sok változáson megy vagy ment át a kerület 
bizonyos időszakokban, ennek a megítélése változhat, de azért alapvetően ez egy nehéz 
kerület rendőrszakmai szempontból és azért nekünk az az érdekünk, hogy minél több rendőr 
válassza a kerületi kapitányságot munkahelyéül. A magam részéről inkább arra tennék 
javaslatot, hogy bővítsük ezeknek a lakásoknak a körét, egészen addig, amíg egy optimális 
számot el nem érünk. Egyébiránt pedig azt gondolom, hogy az előző ciklusban számos nem 
állami szerv és rendfenntartó szerv kapott bérlőkijelölési jogot a tisztelt többségtől, köztük 
civil szervezetek és egyházak. Azt gondolom, hogy sokkal érdekesebb lenne, ha már 
mindenképpen szeretnénk a bérlőkijelölési jogot ellenőrizni, már zárójelben, azért adta át az 
Önkormányzat, hogy ő döntsön arról, hogy ezeknek az ingatlanoknak a bérleti jogát kijelölje, 
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de hogyha mindenképpen szeretnénk egy beszámolót kérni tőle, amit én tőlük nem tartok 
lehetetlennek, de nem biztos, hogy a Rendőrséggel kezdeném első körben. Szerintem annál 
kevesebb transzparensebb szervezet van Magyarországon. Azt gondolom, hogy inkább azon 
gondolkozzunk, hogy hogyan bővítsük azoknak a lakásoknak a körét, amit bevonunk ebbe a 
programba. Minél több lakást biztosítsunk a kerületi rendőrök számára, szerintem ezen kéne 
dolgozni első körben, hogy azok a dilemmák, amiről Alpolgármester úr beszélt, amelyeket 
egy Kapitánynak mondjuk el kell döntenie, azok jóval könnyebb döntések legyenek, mert 
rendelkezésre állnak a megfelelő számú ingatlanok. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm. Erőss Alpolgármester úr, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Egyrészt köszönöm szépen Polgármester úr válaszát. Értem végülis Vörös Tamás érveit is, 
tényleg nem akarok egyáltalán polemizálni. Azért jutott az egész az eszembe, hogy hasonló 
dilemmák felmerülnek, ezek valós dilemmák, szerintem, más ágazatoknál, és ugye én az 
óvodák kapcsán tudom azt elmondani, hogy ott is felmerült, hogy nagy segítség lenne sok-sok 
óvónőnek, különösen pályakezdőknek, hogyha biztosítanánk közszolgálati bérlakást. Ennek 
több akadálya is van. Egyrészt nem tudnánk annyit, mint ahányan ezt igényelnék, másrészt 
pedig ugyanez, amit az elején felvetettem, mint igazságossági kérdést, meg a különböző 
komplex élethelyzetekből fakadó kérdést, hogy hogyan határozzuk meg azt a rászorultsági 
szintet. Hány éves kor, mekkora fizetés, hány gyerek stb., és ezzel szemben döntöttünk végül 
úgy, de ez egy valódi dilemma, szerintem, hogy akkor bevezettünk inkább egy olyan kerületi 
bérpótlékot az óvodapedagógusok esetében, amelyet akár az albérlet kifizetésére, akár a 
gyereknevelésre, akár bármi más célra tudnak fordítani anélkül, hogy ez az igazságossági 
probléma felmerülne, de ezt tényleg csak mint gondolatot szerettem volna itt felvetni. 
Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. A napirend vitáját lezárom, és a 3 pontból 
álló határozati javaslatot elfogadásra ajánlom. Egyszerű többséggel fogunk dönteni.
14 igen, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
192/2024. (VII. 04.) számú határozata

bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás megkötéséről a Budapesti Rendőr
főkapitánysággal

(14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy
1) a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottságnak az önkormányzat 

tulajdonában álló lakások bérbeadásáról szóló 31/2022. (X. 20.) önkormányzati rendelet 
14. § (1) bekezdése szerinti átruházott feladat- és hatáskörének gyakorlását az SZMSZ 31. 
§ (1) bekezdése szerint magához vonja és megszünteti a Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló alábbi lakások közszolgálati célra történt 
kijelölését:
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2) határozott időre, 10 éves időtartamra szólóan térítésmentesen, többszörös bérlőkijelölési 
jogot biztosít a Budapesti Rendőr-főkapitányság részére az alábbi lakásokra vonatkozóan
az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti megállapodásban rögzített feltételekkel:
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3) Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat bérlőkijelölési jogra 
vonatkozó megállapodást köt a Budapesti Rendőr-főkapitánysággal az előterjesztés 2. 
számú melléklete szerinti tartalommal, és felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pontok esetében: 2024. július 04.,

a 3. pont esetében: 2024. július 04., a bérlőkijelölési jogra vonatkozó 
megállapodás aláírására 2024. augusztus 31.

Napirend 14. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros II. Kerületi Önkormányzattal személyes gondoskodást 
nyújtó nappali ellátás tárgyában kötött megállapodás megszüntetésére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Javaslat Budapest Főváros II kerületi Önkormányzata a személyes gondoskodást nyújtó 
nappali ellátás tárgyában megkötött megállapodás megszüntetésére.Ez a 14. napirendi pont 
tárgya. A döntés célja az, hogy a II. kerületi önkormányzattal egy személyes gondoskodást 
nyújtó nappali ellátás tárgyában megkötött megállapodást szüntessünk meg. A II. kerület 
jelezte, hogy már nincsen rá szükség. Az előteljesztést a Bizottságok megtárgyalták. A 
napirend vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy van-e kérdés vagy hozzászólás a Képviselő
testület bármely tagja részéről? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Szavazásra 
bocsátom a 2 pontból álló határozati javaslatot, egyszerű többséggel döntünk. Kérem, hogy 
szavazzunk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
193/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Budapest Főváros II. Kerületi Önkormányzattal személyes gondoskodást nyújtó 
nappali ellátás tárgyában kötött megállapodás megszüntetéséről

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy
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1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a személyes 
gondoskodást nyújtó nappali ellátás tárgyában a Budapest Főváros II. Kerületi 
Önkormányzattal kötött, 2006. január 1. napjától hatályos megállapodást közös 
megegyezéssel megszünteti és elfogadja az előterjesztés mellékletét képező megállapodás 
megszüntetéséről szóló dokumentumot.

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontjában meghatározott megállapodás 
megszüntetéséről szóló, az előterjesztés 2. számú mellékletét képező dokumentum 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. július 4.,

2. pont esetében: 2024. július 31.

Napirend 15. pontja:
Javaslat a 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának 
meghatározására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Pikó András
Javaslat a 2024/25-ös nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározására. 
Ez valóban egy fontos előterjesztésünk. Szükséges meghoznunk a döntést. 51 óvodai csoport 
indítása indokolt az előterjesztés szerint. Kérdezem Erőss Gábor alpolgármester urat, hogy 
van-e szóbeli kiegészítése? Parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. Szokás szerint rövid leszek. A kerületben a most 3 éveseknél, tehát 
akik óvodakötelessé válnak, idén volt tapasztalható a népességnyilvántartó adatai szerint egy 
drámai mértékű csökkenés, ami részben a covid számlájára írható, részben most olyan 
dolgokat mondanék, amiből politikai vita lenne, tehát azt nem mondom. Maradjunk a 
covidnál és ennek ellenére sikerült, ez a pozitív része, elérni azt, hogy idén már az évek óta 
folytatódó pozitív tendencia folytatásaképpen a kerületi óvodaköteles gyerekeknek már 64 
helyett 75 %-a iratkozott be kerületi óvodába. Ez volt a célunk a befogadó óvodákkal, hogy 
minden társadalmi csoport számára és minden józsefvárosi számára vonzóvá tegyük a kerületi 
óvodákat, és így sikerült azt elérni, hogy az óvodai létszámot a drámai mértékű gyerekszám- 
csökkenés ellenére is sikerült szinten tartani, tehát ugyanannyi óvodai csoport indulhat idén 
mint jövőre. Köszönöm a szót.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Ha nincs, akkor hozzászólásuk van-e az előterjesztéshez? Nem látok ilyet. A 
napirend vitáját lezárom. Az 1 pontból álló határozati javaslatról döntünk most egyszerű 
többséggel, kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
194/2024. (VII. 04.) számú határozata

a 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározásáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

a 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számát a fenntartásában működő 
Józsefvárosi Óvodákra (a továbbiakban: JÓK) vonatkozóan az alábbiak szerint határozza 
meg:

Feladat-ellátási hely megnevezése
Csoportok száma 

2024/2025. nevelési 
évben

1. JÓK székhelyóvoda 4
2. JÓK Csodasziget Tagóvodája 4
3. JÓK Napvirág Tagóvodája 4
4. JÓK Katica Tagóvodája 6
5. JÓK Mesepalota Tagóvodája 5
6. JÓK Pitypang Tagóvodája 6
7. JÓK Százszorszép Tagóvodája 6
8. JÓK TÁ-TI-KA Tagóvodája 4
9. JÓK Tündérkert Tagóvodája 4
10. JÓK Mackóvár Tagóvodája 4
11. JÓK Virágkoszorú Tagóvodája 4

összesen: 51

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Napirend 16. pontja:
Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási szerződésének 
módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 16. napirendi pontunk a Karácsony Sándor Közalapítvány támogatási szerződésének 
módosítására tesz javaslatot. 3,3 millió forinttal szükséges megemelni a Közalapítvány 
támogatási szerződésének összegét, mert az egyik pályázatunknál úgy látta az Alapítványnak 
a kuratóriuma, hogy az eddig meghatározott 8 fő helyett 10 fő érdemes arra, hogy nyertes 
legyen. Az előterjesztést a Bizottságok megtárgyalták és támogatták, kérem ugyanezt 
Önöktől. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük vagy hozzászólásuk az 
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előterjesztéshez? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. A 4 pontból álló határozati 
javaslatról minősített többséggel döntünk. Kérem, hogy szavazzunk.
9 igen, 5 tartózkodás a szavazati arány, ami azt jelenti, hogy nem kapta meg a minősített 
többséget.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
195/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási szerződésének 
módosításáról

(9 igen, 0 nem, 5 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el az alábbi határozati javaslatot:

„A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. módosítja Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a Karácsony 
Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért (székhely: 1082 Budapest, Baross u. 63-67.; 
adószám: 18042436-1-42; képviseli: Koscsóné Kolkopf Judit kuratóriumi elnök és 
Kenyeres Zsuzsa kuratóriumi tag együttesen) közalapítvánnyal 2024. április 26. napján 
megkötött támogatási szerződést az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal 
és a támogatás összegét a Józsefvárosi 30+ Művészeti Alkotói Támogatás Balogh Lajos 
emlékére megnevezésű pályázat keretében kiosztásra kerülő Alkotói Támogatások 
kiegészítése céljából bruttó 3.298.000 Ft működési célú támogatással megemeli;

2. a polgármesternek a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XT. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. 
mellékletének 11.1. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének gyakorlását az 
SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és a határozat 1. pontja szerinti 
támogatási szerződés módosításának pénzügyi fedezetét 3.298.000 Ft összegben az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 
9. melléklet Általános tartalék terhére átcsoportosítással biztosítja.

3. felhatalmazza a polgármestert a határozat 2. pontja szerinti átcsoportosítás 
végrehajtására és felkéri az átcsoportosításnak az Önkormányzat 2024. évi 
költségvetéséről szóló 43/2023. (XII 14.) önkormányzati rendelet soron következő 
módosításában történő átvezetésére;

4. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti támogatási szerződésmódosítás 
aláírására az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pontok esetében: 2024. július 4.,

3. pont esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása, 
4. pont esetében: 2024. július 31. ”
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Napirend 17. pontja:
Javaslat a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023” pályázati felhívásra benyújtott 
pályázatokkal kapcsolatos 44/2024. (II. 22.) és 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi 
határozatok módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 17. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Fővárosi Szolidaritási Alap 2023-as 
pályázati felhívására benyújtott pályázatokkal kapcsolatos korábbi döntésünk módosítására. 
A Lakótér című, valamint a Dankó utca 31. szám alatti ingatlan átalakítása Gyermekek 
Átmeneti Otthona számára című Szolidaritási Alap pályázatainak megvalósításához önerőt 
kell biztosítanunk, mivel nem nyertünk annyit, mint amennyit reméltünk, ezért az önerőre 
közel 77, 5 millió forint többletfedezet biztosítására van szükség. Mind a két pályázat nagyon 
jó. Szeretnénk megvalósítani. Abban az esetben tudjuk, hogy ha a többletfedezetet biztosítjuk. 
Az elôteij esztést a bizottságok a Költségvetési, Szociális megtárgyalták. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük az előterjesztéshez, illetve van-e hozzászólásuk? Nem 
látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Először a 2 pontból álló I. határozati javaslatról 
döntünk, minősített többséggel.
9 igen, 5 nem. Nincsen meg a minősített többség.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
196/2024. (VII. 04.) számú határozata

a 44/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat módosításáról

(9 igen, 5 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el az alábbi határozati javaslatot:

„ Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a „LakóTér” című pályázat benyújtásáról a „ Fővárosi Szolidaritási Alap 2023" 
pályázati felhívásra tárgyú, 44/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat 2. 
pontját az alábbiak szerint módosítja:

„2. a határozat 1. pontja szerinti pályázat önrészére összesen bruttó 62.331.944 
forint összegben kötelezettséget vállal az alábbi évenkénti bontásban:

a. a 2025. évi költségvetésben bruttó 46.748.958forint
b. a 2026. évi költségvetésben bruttó 15.582.986forint összegben; ”

2. felkéri a polgármestert, hogy a 44/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat 
módosított 2. pont a) alpontja szerinti előirányzatot az Önkormányzat 2025. évi, a 
módosított határozat 2. pont b) alpontja szerinti előirányzatot az Önkormányzat 2026. 
évi költségvetésébe terveztesse be.
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Felelős: polgármester
Határidők: az 1. pont esetében: 2024. július 04.,

a 2. pont esetében: az Önkormányzat 2025. és 2026. évi költségvetési 
rendeletének elfogadása ”

Pikó András
Most a 2 pontból álló II. határozati javaslatról döntünk. ...közbeszólás nem érthető...Tessék? 
Akkor kérjen valaki szünetet. Könczöl Dávid, parancsoljon, ügyrendi.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen, Polgármester úr, 10 perc szünetet szeretnénk kérni.

Pikó András
10 perc szünet. Köszönöm.

SZÜNET

Pikó András
Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úrnak ügyrendi javaslata van. A 16. és 17. 
napirendi pontoknál történt olyan szavazás, amiben a minősített többség nem volt meg.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm a szót, Polgármester Úr. Szeretném kérni, hogy legyen újraszavazás a 16. és 17. 
napirendi pontoknál. Sajnos nem tudtam részt venni a szavazáson. Az elmúlt 4 és fél évből 
kiindulva bíztam abban, hogy a Képviselő-testület 3 percnél hosszabb ideig fog vitatkozni 
ezeken, ez ugye tapasztalat volt. Muszáj volt kimennem, nagyon sok vizet ittam. Szeretném, 
hogyha újraszavaznánk ebben a 2 napirendi pontban. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Az ügyrendi javaslatról vita nélkül döntünk. ...közbeszólás nem 
érthető...Tehát a 16. és a 17. napirendről újra... Az ügyrendi javaslat lényege az, hogy mivel 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úr akadályoztatva volt és ezért nem vehetett részt 
szándéka ellenére a szavazáson, ezért azt kéri, hogy a 16. és a 17. napirendi pontoknál legyen 
új szavazás. Erről szól az ügyrendi javaslat, én támogatom. Kérem a szavazatukat. Egyszerű 
többséggel döntünk.
10 igen, 5 tartózkodással, megszavaztuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
197/2024. (VII. 04.) számú határozata

(10 igen, 0 nem, 5 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő ügyrendi javaslatát, miszerint az 16. és 
a 17. sz. napirendi pontoknál új szavazás során hozzon döntést a Képviselő-testület.
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Napirend 16. pontja:
Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási szerződésének 
módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Visszatérünk. Akkor megnyitom a 16. napirendet. A 16. napirendnél pedig mi a szavazáshoz 
megyünk. A 16-os napirend miután senkinek nincsen ...már kivitatkoztuk magunkat rajta, a 
napirend vitáját ismét lezárom, és szavazásra bocsátom a Karácsony Sándor Közalapítvány 
Józsefvárosért támogatási szerződésének módosításáról című 4 pontból álló határozati 
javaslatot, amelyről minősített többséggel döntünk. Kérem, hogy döntsünk most.
10 igen és 5 nem. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
198/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Karácsony Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért támogatási szerződésének 
módosításáról

(10 igen, 5 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. módosítja Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a Karácsony 
Sándor Közalapítvány a Józsefvárosért (székhely: 1082 Budapest, Baross u. 63-67.; 
adószám: 18042436-1-42; képviseli: Koscsóné Kolkopf Judit kuratóriumi elnök és 
Kenyeres Zsuzsa kuratóriumi tag együttesen) közalapítvánnyal 2024. április 26. napján 
megkötött támogatási szerződést az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal 
és a támogatás összegét a Józsefvárosi 30+ Művészeti Alkotói Támogatás Balogh Lajos 
emlékére megnevezésű pályázat keretében kiosztásra kerülő Alkotói Támogatások 
kiegészítése céljából bruttó 3.298.000 Ft működési célú támogatással megemeli;

2. a polgármesternek a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. 
mellékletének 11.1. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének gyakorlását az 
SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és a határozat 1. pontja szerinti 
támogatási szerződés módosításának pénzügyi fedezetét 3.298.000 Ft összegben az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet 9. melléklet Általános tartalék terhére átcsoportosítással biztosítja.

3. felhatalmazza a polgármestert a határozat 2. pontja szerinti átcsoportosítás végrehajtására 
és felkéri az átcsoportosításnak az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosításában történő 
átvezetésére;

4. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti támogatási szerződésmódosítás 
aláírására az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal.
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Felelős: polgármester
Határidő: 1 -2. pontok esetében: 2024. július 4.,

3. pont esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása,
4. pont esetében: 2024. július 31.

Napirend 17. pontja:
Javaslat a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023” pályázati felhívásra benyújtott 
pályázatokkal kapcsolatos 44/2024. (II. 22.) és 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi 
határozatok módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Most a 17. napirendi pont újratárgyalását nyitom meg. Nem látok sem kérdést, sem 
hozzászólást. A napirend vitáját lezárom. Elsőként szavazásra bocsátom a 2 pontból álló I. 
határozati javaslatot. Ez a Lakótér című pályázathoz többletforrás fedezet biztosítása az 
önerőhöz, minősített többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
10 igen és 5 nem.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
199/2024. (VII. 04.) számú határozata

a 44/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat módosításáról

(10 igen, 5 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a „LakóTér” című pályázat benyújtásáról a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023” 
pályázati felhívásra tárgyú, 44/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat 2. 
pontját az alábbiak szerint módosítja:

„2. a határozat 1. pontja szerinti pályázat önrészére összesen bruttó 62.331.944 
forint összegben kötelezettséget vállal az alábbi évenkénti bontásban:

b. a 2025. évi költségvetésben bruttó 46.748.958 forint
c. a 2026. évi költségvetésben bruttó 15.582.986 forint összegben;”

2. felkéri a polgármestert, hogy a 44/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat 
módosított 2. pont a) alpontja szerinti előirányzatot az Önkormányzat 2025. évi, a 
módosított határozat 2. pont b) alpontja szerinti előirányzatot az Önkormányzat 2026. 
évi költségvetésébe terveztesse be.

Felelős: polgármester
Határidők: az 1. pont esetében: 2024. július 04.,

a 2. pont esetében: az Önkormányzat 2025. és 2026. évi költségvetési 
rendeletének elfogadása
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Pikó András
Ugyancsak a Fővárosi Szolidaritási Alap pályázatánál a GYÁO részére átalakítanánk a Dankó 
utca 31. szám alatti ingatlant, ehhez kellene a pályázati pénzhez plusz önerőt biztosítanunk. 
Erről szól a II. határozati javaslat, amiről minősített többséggel kell döntenünk. Kérem, hogy 
szavazzunk.
15 igen. Köszönöm a Képviselő-testület konstruktivitását.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
200/2024. (VII. 04.) számú határozata

a 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat módosításáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a „Dankó utca 31. szám alatti ingatlan átalakítása a Gyermekek Átmeneti Otthona 
számára’'' című pályázat benyújtásáról a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023” pályázati 
felhívásra tárgyú, 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozatának 2. pontját 
az alábbiak szerint módosítja:

„2. a határozat 1. pontja szerinti pályázat önrészére összesen bruttó 380.000.000 
forint összegben kötelezettséget vállal az alábbi évenkénti bontásban: 
a. a 2025. évi költségvetésben bruttó 228.000.000 forint
b. a 2026. évi költségvetésben bruttó 152.000.000 forint összegben”;

2. felkéri a polgármestert, hogy a 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozat 
módosított 2. pont a) alpontja szerinti előirányzatot az Önkormányzat 2025. évi, a 
módosított határozat 2. pont b) alpontja szerinti előirányzatot az Önkormányzat 2026. 
évi költségvetésébe terveztesse be.

Felelős: polgármester
Határidők: az 1. pont esetében: 2024. július 04.,

a 2. pont esetében: az Önkormányzat 2025. és 2026. évi költségvetési 
rendeletének elfogadása

Napirend 18. pontja:
Javaslat a Menhely Alapítvánnyal kötött bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás 
módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 18. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Menhely Alapítvánnyal kötött 
bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás módosítására. Arról van szó, hogy volt egy 
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bérlőkijelölési megállapodásunk a Menhely Alapítvánnyal. Ebben szerepelt egy Korányi 
Sándor utcai lakás, ami viszont kisajátítási folyamatban az állam tulajdonába került, ezért 
szükséges egy másik ingatlanra vonatkozó bérlőkijelölési jog megalapítása az Alapítványnak, 
tehát tulajdonképpen pótoljuk a tőlünk függetlenül kiesett lakást. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük vagy hozzászólásuk az előterjesztéshez? Nem látok ilyet. 
A napirend vitáját lezárom, és a 2 pontból álló határozati javaslatot szavazásra bocsátom. 
Egyszerű többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
10 igen, 5 nem. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
201/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Menhely Alapítvánnyal kötött bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás módosításáról

(10 igen, 5 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a 171/2023. (V. 31.) számú képviselő-testületi határozat l.a) pontját módosítja aképpen, 
hogy a „1089 Budapest, Korányi Sándor utca 20. fsz. 2.” szám alatti lakás helyébe az 
alábbi szöveg lép:

a) 1082 Budapest, Vajdahunyad u. 11. fsz. 4. szám alatti lakás,

2. a határozat 1. pontjára tekintettel Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat bérlőkijelölési jogra vonatkozó megállapodást köt a Menhely 
Alapítvánnyal (székhely: 1082 Budapest, Vajdahunyad u. 3., adószám: 19013213-1-42) 
az előtelj esztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal, és felkéri a polgármestert a 
módosítással egységes szerkezetű megállapodás aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont esetében: 2024. július 04.,

a 2. pont esetében: 2024. július 31.

Napirend 19. pontja:
Javaslat szolgalmi jog bejegyzéssel kapcsolatos döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 19. napirendi pont egy érdekes döntés. A Káptalanfuredi strandon szennyvízelvezetés 
rekonstrukciója zajlik és a szomszédokkal a Pannon Egyetemmel, valamint a Balatonalmádi 
Város Önkormányzatának tulajdonában álló ingatlanra kell közösen kölcsönösen szolgalmi 
jogot biztosítani, mert hogy az a vezeték, aminek a felújítása esedékes, az áthúzódik 
mindegyik területen. Magyarán közös ló vagy közös vezeték ahhoz, hogy be tudjon folyni a 
központi csatornába, ahhoz mindannyiunknak szolgalmi jogot kell biztosítani a másikra, erről 
kell most döntenünk. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy ezen kívül szükségük van-e 
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bármilyen információra, vagy van-e hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A napirend vitáját 
lezárom, és akkor először szavazásra bocsátom a Pannon Egyetem szolgalmi jogának 
bejegyzéséről szóló I. határozati javaslatot. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
202/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Pannon Egyetem szolgalmi jogának bejegyzéséről 
a 8200 Balatonalmádi, Sirály utca 8. szám alatti ingatlanra

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. hozzájárulását adja a Pannon Egyetemnek (székhely: 8200 Veszprém, Egyetem utca 
10., adószám: 19310321-2-19) a 8200 Balatonalmádi, Sirály utca 8. szám alatti 
ingatlanra (2721/16. hrsz) történő ingyenes, határozatlan időtartamú telki szolgalmi 
jog bejegyzéséhez;

2. felkéri a polgármestert, hogy a szolgalmi jog bejegyzése során a szükséges 
nyilatkozatokat tegye meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. július 4.,

2. pont esetében: 2024. október 30.

Pikó András
Most pedig a Józsefvárosi Önkormányzat szolgalmi jogának biztosításáról szóló II. határozati 
javaslatról döntünk egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
203/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat szolgalmi jogának 
bejegyzéséről a 8200 Balatonalmádi, Sirály utca 6. szám alatti ingatlanra

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 36/2014. 
(XI. 06.) önkormányzati rendelet 31. § (1) bekezdése szerint a polgármester hatáskörét 
magához vonja, és a 8200 Balatonalmádi, Sirály utca 6. szám alatti ingatlanra 
(2721/15. hrsz) Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat javára 
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ingyenes, határozatlan időtartamú telki szolgalmi jog bejegyzését kezdeményezi 
Balatonalmádi Város Önkormányzatánál;

2. felkéri a polgármestert, hogy a szolgalmi jog bejegyzéséhez szükséges nyilatkozatokat 
tegye meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. július 4.,

2. pont esetében: 2024. október 30.

Napirend 20. pontja:
Javaslat a 24. és 25. háziorvosi körzet egészségügyi feladatainak ellátására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
20. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a 24. és 25. háziorvosi körzet egészségügyi 
feladatainak ellátására. A József körúti rendelő háziorvosa Dr. Vámosi Péter, sajnos 
2O24.június 4-én hirtelen elhunyt. A Doktor úr ‘74 óta 50 éve dolgozott a kerületben, 
türelemmel és lelkiismeretesen, nagy szakmai tudással és tapasztalattal gyógyította a 
józsefvárosi lakosokat. A háziorvosi feladat ellátásának zavartalan biztosításához szükséges, 
hogy a 24. és 25. háziorvosi körzet egészségügyi ellátási feladatait szeptember 1-jétől a JEK 
lássa el, amelynek feltétele, hogy a JEK engedélyezett létszámát megnöveljük 4 fővel, 2 
főorvossal és 2 fő asszisztenssel. Az előterjesztést a SZELOB tárgyalta. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük, vagy hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A napirend vitáját 
lezárom. A 7 pontból álló határozati javaslatról döntünk, minősített többséggel. Kérem, hogy 
szavazzunk.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
204/2024. (VII. 04.) számú határozata

a 24. és 25. háziorvosi körzet egészségügyi feladatainak ellátásáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. hozzájárul a 25. háziorvosi körzet feladatait ellátó a Dr. Menyhárt Györgyi Egészségügyi 
Szolgáltató Betéti Társasággal (székhely: 1126 Budapest, Szolyva u. 5. IL em. 1.; 
cégjegyzékszám: 01-06-615619; adószám: 29101083-1-43; képviselője: Dr. Menyhárt 
Györgyi ügyvezető) 2016. november 21. napján a Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzattal háziorvosi feladatok ellátására kötött határozott idejű 
feladat-ellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez 2024. 
augusztus 31. napjával;
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2. a 25. háziorvosi körzet egészségügyi feladatait 2024. szeptember 01. napjától a 
Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ látja el;

3. hozzájárul a 24. háziorvosi körzet feladatait ellátó GYÓGYÍT-TÁRS Orvosi Betéti 
Társasággal (székhely: 2030 Érd, Fazekas u. 7.; cégjegyzékszám: 13-06-056186; 
adószám: 20297217-1-13; képviselője: dr. Vámosi Pétemé kültag, Vámosi Noémi kültag) 
2016. november 09. napján a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzattal háziorvosi feladatok ellátására kötött határozott idejű feladat ellátási 
szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez 2024. augusztus 31. napjával;

4. a 24. háziorvosi körzet egészségügyi feladatait 2024. szeptember 1. napjától a 
Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ látja el;

5. a határozat 1. és 3. pontjában foglaltakra tekintettel a Józsefvárosi Szent Kozma 
Egészségügyi Központ engedélyezett álláshelyét 2024. szeptember 01. napjától 
határozatlan időre 4 fővel (2 fő orvos és 2 fő asszisztens) megemeli, így a költségvetési 
szerv engedélyezett létszáma 273 főről 277 főre változik, melynek fedezetét a 
Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ 2024. évi költségvetésében a Nemzeti 
Egészségbiztosítási Alapkezelő finanszírozás terhére biztosítja;

6. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 5. pontja szerinti előirányzat módosításokat az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításába építse be,

7. felkéri a polgármestert a határozat 1. és 3. pontja szerinti, az előterjesztés 1. és 2. számú 
mellékletét képező megállapodások aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-4. pont esetében: 2024. július 4.;

5-6. pont esetében a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása, 
7. pont esetében: 2024. július 31.

Napirend 21. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ főigazgatói munkakörének 
ellátására vonatkozó pályázat kiírására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ főigazgatói munkakörének 
ellátására vonatkozó pályázat kiírására. A döntés célja, hogy a JEK főigazgatói 
munkakörének ellátását 2024. november 15. napjától biztosítani tudjuk. Ehhez pályázatot kell 
kiírnunk. Ezt a mostani testület ki tudja írni, és a következő testület tudja majd eldönteni. 
Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, vagy hozzászólásuk? Nem látok ilyet. 
A napirend vitáját lezárom. A 2 pontból álló határozati javaslatról döntünk egyszerű 
többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
205/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ főigazgatói munkakörének ellátására 
vonatkozó pályázat kiírásáról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. pályázatot ír ki a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ intézményvezetői 
(főigazgatói) álláshelyére az előterjesztés melléklete szerinti pályázati kiírásban foglalt 
tartalommal;

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti pályázati kiírás aláírására és 
közzétételére a helyben szokásos módon.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. július 4.

2. pont esetében: 2024. július 15.

Napirend 22, pontja:
Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet 
módosításának elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
A 22. napirendi pontunk: Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022-es önkormányzati 
rendelet módosításának elfogadására. A rendelet mellékletét képező védett értékek 
jegyzékében javítások indokoltak, egy elírás és egy hiányosság javítása, valamint a rendelet 
2022-es elfogadása óta fővárosi, illetve az állam által újonnan védelem alá helyezett értékek 
például a Luther utca 4-6. vagy a II. János Pál pápa tér 28. Szóval, ezeknek a védelmeknek a 
feltüntetése indokolt. Az előterjesztést a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság megtárgyalta. Megnyitom a vitát. Kérdezem Rádai alpolgármester urat, 
kíván-e szólni? Nem. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk? 
Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Először szavazásra bocsátom a 11 §-ból álló 
rendeletet, minősített többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
15 igen.
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BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐTESTÜLETE 15 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 17/2024. (VII. 04.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
TELEPÜLÉSKÉP VÉDELMÉRŐL SZÓLÓ 2/2022. (I. 20.) ÖNKORMÁNYZATI 
RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Pikó András
Most a 2/2022-es önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatban című 1 pontból álló 
határozati javaslatról döntünk egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzanak.
15 igen a szavazati arány.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
206/2024. (VII. 04.) számú határozata

a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet módosításával 
kapcsolatban

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Tulajdonos, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottságnak a 
Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI. 06.) 
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 7. melléklet 3. pont 3.1.12. alpontja 
szerinti, a településképi rendelet módosításának véleményezési szakasza során beérkezett 
vélemények elfogadására vonatkozó feladat- és hatáskörének gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) 
bekezdése alapján magához vonja, és - figyelemmel a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és 
Közterület-hasznosítási Bizottság 312/2024. (V. 08.) számú határozatára - az előteijesztés 2. 
számú melléklete szerinti rendelettervezet 1. számú melléklete vonatkozásában

- megállapítja, hogy nem érkezett be vélemény,
- lezárja a rendeletmódosítási dokumentációval kapcsolatos véleményezési szakaszt.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4.

Napirend 23. pontja:
Javaslat a Népszínház utcai gyalogátkelőhely kijelölés keretében megvalósuló új 
közvilágítás hálózathoz kapcsolódó tulajdonosi döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
A 23. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Népszínház utcai gyalogátkelőhely 
kijelölések keretében megvalósuló új közvilágítás hálózathoz kapcsolódó tulajdonosi döntések 
meghozatalára. A döntés célja, hogy a Népszínház utca és a Kiss József utca csomópontban 
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tervezett új gyalogátkelőhely és az ehhez szükséges új közvilágítási hálózat megvalósuljon, 
illetve a közvilágítási tervekhez szükséges BDK Kft. üzemeltetői hozzájárulása kiadásra 
kerüljön. Az előterjesztést a Tulajdonosi Bizottság megtárgyalta. A napirend vitáját 
megnyitom. Kérdezem Rádai alpolgármester urat, ... nincs szóbeli kiegészítése. Kérdezem a 
tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A napirend 
vitáját lezárom. A 2 pontból álló határozati javaslatról döntünk, minősített többséggel. Kérem, 
hogy szavazzunk.
15 igen, köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
207/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Népszínház utcai gyalogátkelőhely kijelölés keretében megvalósuló új közvilágítás 
hálózathoz kapcsolódó tulajdonosi döntések meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze Budapest Főváros Önkormányzatánál a 
Népszínház utca - Kiss József utcában tervezett új gyalogátkelőhely kialakításához 
kapcsolódóan megépülő új közvilágítás hálózat tulajdonjogának térítésmentes átadását,

2. felhatalmazza a polgármestert a Népszínház utca - Kiss József utcai csomópontban 
megvalósuló közvilágítás hálózat létesítésével kapcsolatos, a jelen előterjesztés 1. számú 
mellékletét képező beruházói nyilatkozat aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: az új közvilágítás hálózat műszaki átadás - átvételét követően

2. pont esetében: 2024. július 12.

Napirend 24, pontja:
Javaslat a Rév8 Zrt. vezérigazgatói álláshelyre pályázat kiírására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
A 24. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Rév8 Zrt. vezérigazgatói álláshelyre 
pályázat kiírására. A döntés célja vezérigazgatói munkakör betöltésére vonatkozó pályázat 
kiírása, hogy a Rév8 Zrt. folyamatos jogszerű működése biztosított legyen. Az előterjesztést a 
Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottság megtárgyalta. A 
napirend vitáját megnyitom, és egyben szeretném most a nagyrabecsülésemet és 
köszönetemet kifejezni Sárkány Csilla vezérigazgató asszonynak. Köszönjük a munkáját, 
nagyon nagyszerű volt, és jó pihenést kívánunk Önnek. Ha jól tudom, akkor ez a pihenés 
szakaszos lesz, és hogy ha minden igaz, akkor bújuk az ígéretét, hogy találkozunk még, és a 
tudását, tapasztalatát élvezheti a kerület. Köszönöm szépen még egyszer.
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TAPS

Pikó András
Kérdezem Rádai alpolgármester urat, kíván-e szólni? Parancsoljon.

Rádai Dániel
Az elmúlt éveket követően furán nézett volna ki, hogy ha most nem fogok, de nem akarok 
egyébként nagy hosszú történetekbe belemenni. A MORCZY program átvétele, a 
Káptalanfíiredi projekt átvétele, sőt én emlékszem, hogy amikor a Semmelweises pojektek és 
az ingatlanok kapcsán először a Rév8 Zrt. Sárkány Csilla, Csete Zoltán segített egy olyan 
előterjesztést megírni, amilyen az akkori létező háttéranyagból talán olyan minőségben azóta 
sem készült. Szóval megannyi apró és nagyobb szép közös élményünk van. Nagy köztér 
projektek komplex átvétele, a Déri Miksa utca, ami nemcsak egy európai példát jelent, mint 
köztérfejlesztés, hanem az utcát övező például helyiség programunknak köszönhetően egy 
olyan komplex utca revitalizáció volt, ha ma bárki arra sétál, vagy bármelyik azóta nyílt 
szolgáltatást igénybe veszi, úgy érezheti, hogy itt valami különleges történt. Ezek a projektek 
mentek tovább, a MORCZY program nagy sikerrel zárult, sőt még új projektekkel is tudott 
bővülni. Harminckettesek tere: kísérletet végeztünk egy hosszú távú vízió keretein belül, ami 
sikerrel lezárult. A projekt terveinek jövőképének véleményezése sikerrel lezárult, hogy a 
legutóbbi példát említsem csak, a Dankó udvar, azt gondolom, hogy teljes újranyitási 
folyamata egy példaértékű és talán az Önkormányzat elmúlt éveinek legsikeresebb 
menedzsment folyamatán ment végbe. Azért szeretném egy pillanatra megemlíteni már csak 
azért is, mert tudom, hogy Vezérigazgató asszonynak ez személyesen is sokat jelentett, illetve 
fájdalmat is okozott az a Dió 20-30 program, amin elképesztően sokat dolgozott az 
Önkormányzat azért, hogy méltó lakhatással folytathassák az önkormányzat lakói, és egy 
érdemi, az elmúlt évtizedek városrehabilitációs folyamataihoz méltó új folyamat induljon. Ez 
már itt a mai testületi ülésen és általában sokat tárgyalt és a nyilvánosságban is nagy hangot 
kapó NK-s fejlesztések, és meglehetősen szerencsétlen folyamatok okán sem így valósul meg. 
Azon dolgozunk tovább, hogy egyébként a józsefvárosi lakók és az önkormányzati bérlők 
továbbra is méltó lakhatási körülmények között folytathassák. Hosszú volt ez az elmúlt 4 és 
fél év, sok mindent csináltunk, szép eredményeket értünk el. A potenciálisan tökéletlen 
megoldásainkból tanultunk és tanulunk. Bízunk benne, hogy megtaláljuk Vezérigazgató 
asszony méltó utódját, én személyesen őt már köszöntöttem, úgyhogy most nem terveztem ezt 
külön megtenni, viszont szeretném kérni, hogy még egy nagy tapssal köszönjük meg 
Vezérigazgató Asszony munkáját.

TAPS

Pikó András
Juharos képviselő úr, parancsoljon.

Dr. Juharos Róbert
Köszönöm szépen. Múlt héten kaptam egy megdöbbentő, két szavas e-mailt Csillától és 
értetlenül meglepődtem, hogy hova mész Te? 25 éve dolgozunk együtt, és azt gondolom, 
hogy úgyis illendő meg már helyes is, hogyha megköszönjük a munkádat, Csilla, és szép 
nyugdíjas éveket kívánunk. Azt gondolom, hogy eredményes 25 év van itt mögöttünk. Több 
cikluson átívelő, különböző helyzetekből, pozíciókból, de azért azt gondolom, hogy amit itt 
Józsefvárosban alkottunk együtt, arra méltán lehetünk büszkék. Köszönjük szépen a 
munkádat, és jó szabadságot.
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Pikó András
Sátly Balázs frakcióvezető úr, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Szeretném megköszönni Sárkány Csilla munkáját. 
Azt gondolom, hogy ha csak kisétálunk innen a hivatalból, nem tudunk olyan irányba menni, 
ahol a Vezérigazgató asszony munkájának a nyomát ne látnánk Józsefvárosban. Nagyon 
örülök, hogy vele dolgozhattam és a józsefvárosiak is megbecsülik azt, amit O az elmúlt 
évtizedekben itt a kerületben végzett, úgyhogy köszönjük szépen a frakciónk nevében.

Pikó András
Köszönöm szépen. Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony, parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Mi is szeretnénk csatlakozni ehhez a búcsúhoz. Én is nagyon 
megdöbbentem, és engedtessék meg, hogy egy picike személyes történetet, hadd mondjak el. 
Szerencsére már jeleztem, hogy őrzök egy fényképet Csilláról, amikor pont 20 éve Szili 
Annát aki akkor féléves volt, átvitte egy patakon, ahol át kellett kelnünk, és ez le van 
fényképezve, és nagyon biztos kézzel viszi Annát, és azt gondolom, hogy ezzel a biztos 
kézzel vitte a kerületet is, ezzel a kézzel óvta és minden rá bízott feladatot ilyen 
fantasztikusan látott el, mint amikor átkelt a zúgó patakon Szili Annával a kezében. 
Személyesen is köszönöm ezt a 25 évet a Frakciónk nevében is. Köszönjük.

Pikó András
Köszönöm szépen. Camara-Bereczki Ferenc Miklós.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Most illik személyeseket mondani, és én 14 éves 
korom óta ismerem Sárkány Csillát, mert az MNP 1-es házban lakom, és akkor ismerkedtünk 
meg. Nagyon szépen köszönöm az akkoriakat és az azóta eltelt időben a sok segítséget és a 
szakmai munkát. Azt kívánom, hogy legyenek aktívak a nyugdíjas évek, és találkozzunk még 
nagyon sokat. Köszönjük szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen, gondolom, hogy kibeszéltük magunkat. A napirend vitáját lezárom. Még 
Sátly Balázs képviselő úr, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Csak ezt a hozzászólásban szerettem volna 
elmondani, így az ünnepi körök után, hogy tegnap a Tulajdonosi Bizottság ülésén tettem fel 
egy kérdést, illetve egy javaslatot, ami arról szólna, hogy milyen módszertan szerint történik 
meg majd az új vezérigazgató-jelölteknek a meghallgatása, illetve a Képviselő-testület, amit 
dönteni fog, a kinevezésről, az milyen segítséget fog kapni a döntés meghozataláról, úgyhogy 
ez lenne a tiszteletteljes kérdésem Polgármester úr felé, hogy erre született-e valamilyen 
válasz? Kell-e ehhez módosítani az előterjesztést, vagy nem kell, és hogyan fog ez az eljárás 
végbemenni? Köszönöm szépen.

Pikó András
Azt javaslom, és nagyon köszönöm ennek a testületnek a szavazatát, hogy megkönnyítette a 
dolgunkat, nem kell vámunk októberig a pályázatok kiírásával. Viszont mivel a 
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pályázatoknak az időtartama, hatálya a következő ciklusra fog esni, ezért azt tartom 
indokoltnak és jó megoldásnak, hogy az októberi alakuló ülés után felálló akkori 
szakbizottságok hallgassák meg akár a JEK jelöltjeit, akár a Rév8 jelöltjeit, és ez alapján a 2. 
képviselő-testületi ülésen, várhatóan október végén, tudjunk dönteni az új vezetőkről. Azt 
hiszem, hogy ez a legkorrektebb megoldás. Sátly Balázs, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Szerintem ez egy jó eljárásrend, ezt támogatom. 
Egyetlen egy kérdés maradt bennem Jegyző Asszonyhoz, hogy ezt bele kell írnunk most az 
előterjesztésbe, vagy a majd felálló Képviselő-testület majd megalakuló Bizottsága kap ilyen 
feladatkört vagy nem kap, hogy ez így kerek legyen.

Pikó András
A kérdés az volt Sátly képviselő úrtól, hogy most íijuk ki a pályázatot, viszont még nem 
tudjuk, hogy milyen bizottsági struktúrában fog indulni a következő Képviselő-testület, 
viszont már biztos, hogy az új bizottsági struktúrában felálló szakbizottság fog dönteni, illetve 
fogja véleményezni a pályázatokat, hogy ezzel van-e dolgunk most, bele kell-e ezt írnunk a 
határozati javaslatba a döntéshez, vagy pedig természetesnek vesszük, hogy...? Parancsoljon.

Dr. Törőcsik Edit Julianna
írjuk bele, igen .... közbeszólás nem érthető....

Pikó András
Kér-e Jegyző asszony szünetet? Már most látjuk, hogy a mi döntésünk után még a Fővárosi 
Közgyűlésnek is kell majd döntenie a RÉV8-nál. Ez általában automatikus szokott lenni. 
Amit most Jegyző asszony felolvas, az egy módosító javaslat, amit én befogadok, tehát nem 
kell róla döntenünk. Jegyző Asszony, parancsoljon.

Dr. Törőcsik Edit Julianna
A 2 pont egy 3. ponttal egészül ki, hogy a pályázat elbírálásában az a Bizottság vesz részt, 
ahová a 2024. októberi alakuló ülésen az SZMSZ módosításánál fennálló új bizottsági 
struktúra szerint - ahová a Képviselő-testület a hatáskört telepíti - az a Bizottság dönt majd 
ebben az ügyben”... közbeszólások...

Pikó András
Vörös Tamás, parancsoljon, ügyrendi.

Vörös Tamás
Bocsánat, én nem telepítenék olyan ..., vagy feladatot kéne szabni, hogy akkor a 
Polgármester szabja meg, hogy hová teszi, ezt nem tenném. De én azt gondolom, erre nem 
tennék javaslatot, azt gondolom, hogy valahova telepítsük le, és az új SZMSZ-ben úgyis majd 
rendezhetik máshogy, de ennek semmi értelme nincs, ... jövőre vonatkozó feltételek... De 
nem biztos, hogy összeül a testület, lehet, hogy nem lesz meg a többség, és akkor a pályázat 
az eredménytelen lesz? Én ezt nem tartom egy megfelelő kiegészítésnek. Telepítsük le az 
egyik bizottsághoz vagy a Képviselő-testülethez, igazából teljesen mindegy, mert később 
majd úgyis az SZMSZ elfogadásakor ezek a jogkörök el lesznek telepítve vagy nem lesznek, 
de valahol lesz.

Pikó András
Akkor azt javaslom a Képviselő úr javaslata alapján, hogy a Képviselő-testülethez telepítsük, 
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mert Képviselő-testület biztos, hogy lesz. Hátha most, 5 év után egyszer Szarvas Koppány 
Bendegúz megadja a megoldást.

Szarvas Koppány Bendegúz
Nem egyszer volt, egyébként én azt kell, hogy mondjam...

Pikó András
Többször volt, rosszindulatú voltam, parancsoljon.

Szarvas Koppány Bendegúz
Igen. Akkor most drámázhatnék néhány percig, de nem vagyok én Veres Gábor, hogy ezt így 
magamra vegyem, de szóval azt akartam elmondani, hogy egyébként a Jegyző asszony által 
megfogalmazott az azért jó, mert hogy abban benne van, hogy a majdani Bizottsághoz lesz 
telepítve, és ugye azt tudjuk, hogy ami meg nincsen Bizottsághoz, telepítve, az meg default a 
Képviselő-testülethez van telepítve, tehát nem szükséges beleírni azt, ami egyébként törvény 
által így van szabályozva, de nem kell fölöslegesen még passzusokat beírni. Polgármester úr 
így befogadja, akkor majd az akkori Bizottságot megalakítjuk és akkor odatelepítjük. Ha meg 
nem, akkor a KT-nál marad automatikusan.

Pikó András
Azt szeretném mondani, hogy közvetítésben vagyunk. Az lenne a legjobb megoldás, hogyha 
most tartanánk egy 5 perces szünetet. Vörös Tamás még elmondja az ügyrendijét.

Vörös Tamás
Polgármester Úr egyrészt nagyon pontosan fogalmazott az imént, kár, hogy visszavonta, mert 
egyetértettünk volna. Egyebekben meg nem sikerült. Tehát a majdani Bizottságokhoz nem 
lehet telepíteni, mert Sátly képviselő úr javaslata arra vonatkozott, hogy rakjunk bele egy új 
intézményt, egy új rezsimet ebbe az eljárásba, hogy ki hallgatja meg a jelölteket és ki tesz 
javaslatot, tehát igazából valóban akár a Képviselő-testülethez vagy Polgármesterhez 
telepíthető, de valahova telepítsük, ami most létezik, olyanra nem tudunk a jövőre vonatkozó 
garanciákat vállalni, tehát ez abszurd.

PikóAndrás
5 percet adok, és beszéljétek meg ...

SZÜNET

Pikó András
Folytatjuk az ülést. Sátly Balázs képviselő úrnak adom meg a szót.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Polgármester Úr. Köszönöm szépen Jegyző asszonynak, hogy 
megfogalmazta, amit gondoltam, ez így mégiscsak szakszerűbb volt, de mivel látom, hogy 
nem sikerült azt a hatást elérnem, amit szerettem volna, ezért ezt a javaslatot visszavonom, és 
a Polgármester és a Hivatal bölcsességére bízom azt, hogy ez az eljárás szakszerűen menjen le 
az őszi időszakban a következő Képviselő-testületen. Köszönöm szépen.
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Pikó András
Köszönöm szépen, akkor ebből a szempontból marad a két eredetileg tervezett határozati 
pont. Jegyző asszonynak én is köszönöm áldozatos munkáját. A napirend vitáját lezárom és 
szavazni fogunk egyszerű többséggel a határozati javaslatról. Kérem, hogy szavazzanak.
15 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
208/2024. (VII. 04.) számú határozata

a Rév8 Zrt. vezérigazgatói álláshelyére történő pályázati kiírásról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. pályázatot ír ki a Rév8 Józsefvárosi Rehabilitációs és Városfejlesztési Zrt. 
vezérigazgatói álláshelyére az előterjesztés melléklete szerinti pályázati kiírásban 
foglalt tartalommal;

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti pályázati kiírás aláírására és 
közzétételére a helyben szokásos módon.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. július 4.,

2. pont esetében: 2024. július 8.

Napirend 25. pontja:
Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a veszélyhelyzet 
idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés óta tett 
fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

PikóAndrás
Tisztelt Képviselő-testület. Ennek a ciklusnak az utolsó napirendi pontjához érkeztünk. 
Engedjék meg, hogy ezt az 5 évet egy köszönömmel zárjam le. Minden egyes Képviselőnek 
köszönöm a munkáját. Voltak nyilvánvalóan vitáink, voltak ellentéteink, de ez a Képviselő
testület Józsefvárosért dolgozott, éppen ezért mindenkinek jár a köszönet. Sokakkal fogunk 
még találkozni a következő ciklusban is, akikkel nem, azoknak sok sikert kívánok bármihez is 
kezdjenek. Akikkel meg találkozni fogunk, azokkal meg úgyis jó munkát fogunk, remélem, 
végezni, és hogyha megengedik, akkor a 25.napirendi pont tárgyalásánál, ami egy 
polgármesteri beszámoló, ott véget is fog érni ez a ciklus a terveink szerint, ha csak nem 
történik valamilyen rendkívüli esemény, ami miatt össze kell hívni megint a Képviselő
testületet. Azért remélem, hogy ilyen nem fog történni, és mindenki nyugodtan tud majd 
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nyaralni, illetve pihenni, és készülni majd az októbertől kezdődő új ciklusra. Kérdezem a 
tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, vagy hozzászólásuk az előterjesztéshez? Vörös 
Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen, csak szeretném megragadni az alkalmat, hogy mindenkinek, minden 
Képviselőnek, aki Józsefvárosért dolgozott ebben a ciklusban, én is megköszönjem a 
munkáját, és szeretném elmondani, hogy nagyon megtisztelő volt 5 évig képviselni a 
Józsefvárosiakat ebben a ciklusban is. Szeretném különösen megköszönni azoknak a 
Képviselőknek, akik komolyan vették a feladatukat, és azonban nem lesznek tagjai a 
következő Képviselő-testületnek, hiszen velük ebben a minőségükben valószínűsíthetőleg 
legalábbis szeptemberben, vagy bocsánat, októberben nem fogunk találkozni, de 
természetesen a Hivatal munkatársainak is jár a köszönet, akik támogatták a Képviselő
testület és a szerveinek, Bizottságainak a munkáját úgy, hogy a Fidesz-KDNP és a kerületi 
képviselőcsoport nevében én is szeretném megköszönni az együtt eltöltött munkát. Még akkor 
is, hogyha voltak viták, meg valószínűleg lesznek is. Mindenkinek a nyáron nagyon jó 
pihenést kívánok, és jó egészséget mindenkinek függetlenül attól, hogy képviselőként vagy 
anélkül, de biztos vagyok benne, hogy Józsefvárosért tenni akaróként folytatja majd az életét. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm. Juharos Róbert képviselő úr.

Dr. Juharos Róbert
Most itt egy kicsit megvilágosodtam, hogy arról szól az előterjesztés, illetve a hozzá fűzött 
kiegészítés, hogy akkor ez a Képviselő-testület már többet nem fog ülésezni.

Pikó András
Terveink szerint.

Dr. Juharos Róbert
Nyilván számomra is magyarázatot nyert az a körülmény, hogy elfogyott a Polgármester 
úrnak a testületi többsége, amivel összefüggésben ez nyilvánvalóan látszott a titkos szavazás 
eredményénél. Ott meg is kérdeztem volna, hogy nem szándékozik-e lemondani a 
polgármesteri tisztségéről a ciklus végéig, hiszen most már nincsen meg a többsége, de 
hogyha nem is tartunk ülést, akkor végülis ezt a problémát könnyen áthidalta, úgyhogy akkor 
ezt így el tudom fogadni politikailag. Amúgy meg nagyon jó pihenést kívánok a Polgármester 
úrnak és minden kedves Képviselőtársamnak.

Pikó András
Megengedi?! Tényleg Ön a kedvenc fideszes képviselőm. Köszönöm szépen. Camara- 
Bereczki Ferenc Miklós, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Valóban ez a legmegfelelőbb alkalom arra, hogy 
köszönetét mondjunk. Köszönöm szépen Polgármester úrnak az elmúlt négy és fél éves 
munkáját. Köszönöm Alpolgármester asszonynak, Rádai alpolgármester úrnak, Erőss 
alpolgármester úrnak az elmúlt időszakban az együttműködést, a közös munkát, és nagyon 
szépen köszönöm az elmúlt 14 évet Sántha Pétemé képviselő asszonynak, aki 
alpolgármesterként is szolgálta Józsefvárost. Köszönjük szépen, és remélem, hogy 
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találkozunk még a jövőben is. Köszönöm szépen Gondos Juditnak is a kilencéves 
képviselőséget, és egyébként Ferencz Orsolyának is köszönjük a munkát és számítunk rá 
valóban a jövőben, ahogy ő is mondta, Józsefváros érdekében dolgozunk együtt. Bízom 
abban, hogy ez meg fog valósulni, úgyhogy köszönöm szépen, és előre a folytatás irányába.

Pikó András
Köszönöm szépen. Én úgy látom, hogy ügyrendi javaslata van Rádai Dánielnek, parancsoljon.

Rádai Dániel
Szeretném egy tapssal köszönteni Sántha Pétemé képviselő asszonyt az elmúlt hosszú éves 
munkájáért.

TAPS

Pikó András
Köszönöm szépen. Sátly Balázs.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Polgármester Úr. Engedjék meg, hogy elsősorban a Hivatal 
munkatársainak köszönjem meg azt a türelmet és kitartást, hogy végigélték velünk ezt az 5 
évet. Lehet, hogy nem volt könnyű ...közbeszólás nem érthető... szerencsétlen volt ez a 
közbeszólás sajnos, de szóval köszönöm. Volt itt olyan testületi ülés, ami éjjel 2 után ért 
véget, voltak viharos időszakok. Szerintem ebben a ciklusban annyi minden történt, nyilván 
tőlünk függetlenül is a világban is nagyon sok minden történt az elmúlt 5 évben, ami 
korábban évtizedeken keresztül nem. Azt gondolom, hogy ez az Önkormányzat ebben az 
időszakban helyt állt és erről a választók is elmondták a véleményüket. Köszönöm szépen 
minden Képviselőtársamnak, akikkel itt lehettem ebben a testületben. Mindenkitől nagyon 
sokat tanultam, és biztos vagyok abban, hogy a jövőben folytatjuk a munkát Józsefvárosért, és 
engedjék meg, hogy egy pillanatra megemlékezzek Balogh Lajos képviselőtársunkról, aki a 
ciklus utolsó ülésén már nem lehet itt. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Megadom a szót Sántha Pétemé képviselő asszonynak, parancsoljon.

Sántha Péterné
Köszönöm a szót. Próbálok erős lenni. Köszönöm a megemlékező, szép szavakat. Ez a 14 év 
egy nagyon tartalmas időszak volt az életemben, igaz, hogy én mindig szerettem az 
embereket. Nekem voltaképpen majdnem mindegy, hogy melyik kerületben dolgoztam az 
emberekért, mert az V. is dolgoztam 4 évig, de ez a kerület, az itteni emberek abszolút a 
szívemhez nőttek, és nekem ez a 14 év szolgálat volt. Az, hogy egy évvel ezelőtt volt a 
sajnálatos balesetem és azóta sok minden elér, ezért voltam kénytelen ezt a pályafutást 
befejezni. Egyébként, ha nem lett volna, akkor bízom abban, hogy nem búcsúznánk, és 
októberben ugyanígy itt lennék és találkoznánk. Mindenkinek kívánok nagyon jó munkát, jó 
egészséget, emberszeretetet, és elkötelezett, az ügyért elkötelezett gondolkodást és 
tevékenységet. Köszönöm szépen.

TAPS

Pikó András
Megadom a szót Szarvas Koppány Bendegúz képviselő úrnak, parancsoljon.
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Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Akkor én is mondok egy visszafogott búcsúbeszédet, hiszen habár a 
választói akaratból az látszik, hogy ha rajtuk múlt volna, akkor lett volna még egy ciklus, de 
kellett egy Bíróság ahhoz, hogy ne legyen. Ezért én is ezúttal elbúcsúzom a Képviselő
testülettől egy darabig, de arról mindenkit megnyugtatok, hogy meg fogom találni a módját 
annak, hogy más módon tovább dolgozzak Józsefváros boldogulásáért, és mindenkinek 
kívánok kellemes nyarat és egy konstruktív következő ciklust. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Tisztelt Képviselők! Nem tudom, hogy van-e kérdésük. Azt gondolom, 
hogy a búcsú után talán feltételezhetem, hogy nem, úgyhogy, ha megengedik, akkor 
megköszönve mindannyiuk munkáját, az ülést 12 óra 34 perckor bezárom, és mindenkinek
kellemes nyarat és jó egészséget kívánok. Viszontlátásra!

Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda
ügyintéző ügyintéző
(1-23. oldal) (23-69. oldal)

A Képviselő-testület jegyzőkönyvének melléklete:
1. melléklet

2. melléklet

A 171/2024. (VII. 04.) sz. KT határozat titkos szavazásáról készült 
jegyzőkönyv és a szavazólapok átvételét igazoló névjegyzék 
Szavazási lista az Mvoksból kivett adatokból
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1. sz. melléklet
Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselö-testülete

JEGYZŐKÖNYV

Készült Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2024. július 04-én órakor a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal III. em. 300-as 
tárgyalójában megtartott ülésen „Javaslat Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának 
visszavonására” című előterjesztés határozati javaslatával kapcsolatos döntésről, melyre 
titkos szavazással került sor.
A szavazásban részt vett képviselő-testületi tagok száma /Lk..fô (külön íven aláírásával 

igazolva) H
Az urnában lévő összes szavazólap szárny:........ db., melyből;
Érvényes szavazólapok száma: ..i.Ç.... db.
Érvénytelen szavazólapok száma: ........... db.

A titkos szavazás határozati javaslata:

„Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
..../2024. (...) számú határozata

Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának visszavonásáról

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy Szili-Darók Ildikó főállású alpolgármesteri megbízatását 2024. július 5. napjával 
visszavonja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. július 4. ”

A titkos szavazás eredménye:
Igen szavazatok száma:
Nem szavazatok száma:
Tartózkodás szavazatok száma:



EGY DARAB SZAVAZÓLAP ÁTVÉTELE titkos szavazáshoz

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat

Képviselő-testületének 

2024. JÚLIUS 04-ÉN MEGTARTOTT ülésén

„Javaslat Szili-Darók Ildikó alpolgármester megbízatásának visszavonása” című előterjesztés 
határozati javaslatával kapcsolatos döntés meghozatalához

Pikó András

Dr. Erőss Gábor

Szili-Darók Ildikó ti:

Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Czeglédy Ádám

Egry Attila

Gondos Judit

Hermann György

dr. Juharos Róbert

Könczöl Dávid



S án th a Péterné

Sátly Balázs

Soós György

Stettner István

Szarvas Koppány Bendegúz

dr. Szilágyi Demeter

Veres Gábor

Vörös Tamás



2. sz. Melléklet

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
2024. július 4. Nyilvános ülés

Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 09:19
Típusa: Nyílt
Határozat: 166 Elutasítva
Egyszerű

Tárgya: Veres Gábor ügyrendi javaslata I.

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 7 50.00 38.88
Nem 7 50.00 38.89
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 14 100.00 77.77
Nem szavazott 1 5.56
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Vörös Tamás
Czeglédy Ádám
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Soós György
Stettner István
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Dr. Erőss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Szarvas Koppány Bendegúz
Egry Attila
Sántha Péterné 
Dr. Szilágyi Demeter

Voks Frakció
Nem sz. FIDESZ-KDNP

IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem ALPOLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Nem POLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

1



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 09:19
Típusa: Nyílt
Határozat: 167 Elfogadva

Tárgya: Veres Gábor ügyrendi javaslata II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 53.33 44.44
Nem 7 46.67 38.89
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Czeglédy Ádám
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Soós György
Stettner István
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Vörös Tamás
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Szarvas Koppány Bendegúz
Egry Attila
Sántha Péterné
Dr. Szilágyi Demeter

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem ALPOLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Nem POLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 09:21
Típusa: Nyílt
Határozat: 169 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 9-11. pontjai zártan tárgyalandók

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Sántha Péterné 
Dr. Szilágyi Demeter

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

4



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 09:20
Típusa: Nyílt
Határozat: 168 Elfogadva

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 12 80.00 66.66
Nem 3 20.00 16.67
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100,00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Dr. Eröss Gábor
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Soós György
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Czeglédy Ádám
Stettner István
Veres Gábor
Egry Attila
Sántha Péterné
Dr. Szilágyi Demeter

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 10:23
Típusa: Nyílt
Határozat: 170 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1. pontja: Javaslat Szili-Darók Ildikó alpolgármester
megbízatásának visszavonására - Szavazatszámláló Bizottság 
létrehozása

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 10:55
Típusa: Nyílt
Rendelet: 14 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendelet II. módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 5 33.33 27.78
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Gondos Judit Tart. FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Tart. FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Tart. FIDESZ-KDNP
Soós György Tart. FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Tart. FIDESZ-KDNP
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

la



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 10:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 172 Elfogadva

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendelet II. módosítására -1.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

75



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 10:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 173 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Ónkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendelet II. módosítására II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 5 33.33 27.78
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Igen ALPOLGÁRMESTER
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

8



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 10:59
Típusa: Nyílt
Rendelet: 15 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja:. Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról
szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati rendelet módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

9



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 10:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 174 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja:. Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról 
szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati rendelet módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

10



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:07
Típusa: Nyílt
Határozat: 175 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre - Ügyrendi szavazás a VII. határozati javaslatról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

11



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:08
Típusa: Nyílt
Határozat: 176 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

15
0
0

100.00
0.00
0.00

83.33
0.00
0.00

Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott
Távol

0
3

0.00
16.67

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

12



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 11:08
Típusa: Nyílt
Határozat: 177 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

13



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:08
Típusa: Nyílt
Határozat: 178 Elfogadva

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre III.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

14



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:09
Típusa: Nyílt
Határozat: 179 Elfogadva

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre IV.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

15



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:09
Típusa: Nyílt
Határozat: 180 Elfogadva

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre V.

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Rétemé 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

16

8$



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 11:09
Típusa: Nyílt
Határozat: 181 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2025-2029. évi költségvetését érintő 
döntésekre VI.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Rétemé 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:11
Típusa: Nyílt
Rendelet: 16 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyására, valamint alapító okiratának elfogadására, és a LÉLEK 
programmal kapcsolatos döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

18



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 11:12
Típusa: Nyílt
Határozat: 182 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyására, valamint alapító okiratának elfogadására, és a LÉLEK 
programmal kapcsolatos döntések meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:12
Típusa: Nyílt
Határozat: 183 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyására, valamint alapító okiratának elfogadására, és a LÉLEK 
programmal kapcsolatos döntések meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

20



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:12
Típusa: Nyílt
Határozat: 184 Elfogadva

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyására, valamint alapító okiratának elfogadására, és a LÉLEK 
programmal kapcsolatos döntések meghozatalára III.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

21



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:13
Típusa: Nyílt
Határozat: 185 Elfogadva

Tárgya: Napirend 6. pontja: Javaslat a Budapest Vili, kerület, Dugonics u.
17-21. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredményének 
megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 11:14
Típusa: Nyílt
Határozat: 186 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 7. pontja: Javaslat a Budapest Vili, kerület, Szerdahelyi u. 9.
szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredményének 
megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:15
Típusa: Nyílt
Határozat: 187 Elfogadva

Tárgya: Napirend 8. pontja: Javaslat a Budapest Vili, kerület, Bauer Sándor u.
13. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat eredményének 
megállapításával kapcsolatos döntés meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:33
Típusa: Nyílt
Határozat: 192 Elfogadva

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat bérlőkijelölési jogot alapító
megállapodás megkötésére a Budapesti Rendőr-főkapitánysággal

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 14 100.00
Nem 0 0.00
Tartózkodik 0 0.00

77.78
0.00
0.00

Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0
Távol 4

0 00
22.22

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:33
Típusa: Nyílt
Határozat: 193 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 14. pontja: Javaslat a Budapest Főváros II. Kerületi
Önkormányzattal személyes gondoskodást nyújtó nappali ellátás 
tárgyában kötött megállapodás megszüntetésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 33.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:36
Típusa: Nyílt
Határozat: 194 Elfogadva

Tárgya: Napirend 15. pontja: Javaslat a 2024/2025. nevelési évben indítható
óvodai csoportok számának meghatározására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Pétemé 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:37
Típusa: Nyílt
Határozat: 195 Elutasítva

Tárgya: Napirend 16. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a
Józsefvárosért támogatási szerződésének módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 64.29 50.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 5 35.71 27.78
Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 22.22
Összesen 18 100.00

Név
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Vörös Tamás 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 11:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 196 Elutasítva
Minősített

Tárgya: Napirend 17. pontja: Javaslat a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023”
pályázati felhívásra benyújtott pályázatokkal kapcsolatos 44/2024. (II. 
22.) és 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozatok 
módosítására I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 64.29 50.00
Nem 5 35.71 27.78
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 22.22
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Erőss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darák Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Gondos Judit Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Nem FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Nem FIDESZ-KDNP
Soós György Nem FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Nem FIDESZ-KDNP
Camara-Bereczki Ferenc Miklós TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 197 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Camara-Bereczki Ferenc Miklós ügyrendi javaslata

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 5 33.33 27.78
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Igen ALPOLGÁRMESTER
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:47
Típusa: Nyílt
Határozat: 198 Elfogadva

Tárgya: Napirend 16. pontja: Javaslat a Karácsony Sándor Közalapítvány a
Józsefvárosért támogatási szerződésének módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67
Nem 5 33.33
Tartózkodik 0 0.00

55.55
27.78
0.00

Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0
Távol 3

0.00
16.67

Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Erőss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Gondos Judit Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Nem FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Nem FIDESZ-KDNP
Soós György Nem FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Nem FIDESZ-KDNP
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:48
Típusa: Nyílt
Határozat: 199 Elfogadva

Tárgya: Napirend 17. pontja: Javaslat a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023” 
pályázati felhívásra benyújtott pályázatokkal kapcsolatos 44/2024. (II. 
22.) és 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozatok 
módosítására I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FÍDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. július 04. 11:49
Típusa: Nyílt
Határozat: 200 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 17. pontja: Javaslat a „Fővárosi Szolidaritási Alap 2023”
pályázati felhívásra benyújtott pályázatokkal kapcsolatos 44/2024. (II. 
22.) és 45/2024. (II. 22.) számú képviselő-testületi határozatok 
módosítására II.

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 201 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 18. pontja: Javaslat a Menhely Alapítvánnyal kötött
bérlőkijelölési jogot alapító megállapodás módosítására

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Pétemé
Soós György
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Igen ALPOLGÁRMESTER
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:51
Típusa: Nyílt
Határozat: 202 Elfogadva

Tárgya: Napirend 19. pontja: Javaslat szolgalmi jog bejegyzéssel kapcsolatos 
döntés meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:51
Típusa: Nyílt
Határozat: 203 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 19. pontja: Javaslat szolgalmi jog bejegyzéssel kapcsolatos
döntés meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

36



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:53
Típusa: Nyílt
Határozat: 204 Elfogadva

Tárgya: Napirend 20. pontja: Javaslat a 24. és 25. háziorvosi körzet 
egészségügyi feladatainak ellátására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. július 04. 11:54
Típusa: Nyílt
Határozat: 205 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 21. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma
Egészségügyi Központ főigazgatói munkakörének ellátására 
vonatkozó pályázat kiírására

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:55
Típusa: Nyílt
Rendelet: 17 Elfogadva

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022. 
(I. 20.) önkormányzati rendelet módosításának elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 11:55
Típusa:
Határozat:

Nyílt
206 Elfogadva

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022.
(I. 20.) önkormányzati rendelet módosításának elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Pétemé
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. július 04. 11:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 207 Elfogadva

Tárgya: Napirend 23. pontja: Javaslat a Népszínház utcai gyalogátkelőhely
kijelölés keretében megvalósuló új közvilágítás hálózathoz 
kapcsolódó tulajdonosi döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

41

^3



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. július 04. 12:24
Típusa:
Határozat:

Nyílt
208 Elfogadva

Tárgya: Napirend 24. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. vezérigazgatói álláshelyre 
pályázat kiírására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
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